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MİLLETVEKİLİ İLHAN AHMET’İN  ÖZGEÇMİŞİ

1968 yılında Gümülcine’de doğan 

İlhan Ahmet, İlköğrenimine Gü-

mülcine 1. Merkez İlkokulu’nda 

(İdadiye) , orta öğrenimine de 

Celal Bayar Ortaokul-Lisesi’nde 

devam etti. 

  

İlhan Ahmet,  İstanbul Üniversitesi Hukuk Fakülte-

si’nden 1993 yılında bölüm ikincisi olarak mezun 

oldu.

Asıl mesleğinin yanı sıra, toplumsal faaliyetlerle 

de ilgilenen İlhan Ahmet, İdadiye İlkokulu Encü-

menliği ve Yüksek Tahsilliler Derneği’nde genel 

sekreterlik görevlerinde bulundu.

2004 yılı seçimlerinde Yeni Demokrasi partisin-

den seçimlere katıldı ve 13.486 oy alarak, partinin 

1981’ den itibaren ilk ve son azınlık milletvekili 

oldu. 

2007 seçimlerinde 15 076 oy alarak gücünü 

arttırmasına rağmen milletvekili seçilemedi, ancak 

PASOK ildeki 3 sandalyenin 2’sini kazandı, Yeni 

Demokrasi de E. Stilianidis’in 15 439 oyu ile bir 

milletvekili seçmiş oldu.

2009 yılındaki seçimlerde 8,323 aldı, 

ama E. Stilianidis yine 10 056 oy ala-

rak Yeni Demokrasi’ ye bir sandalye 

kazandırdı. Aynı yıl, Yeni Demokrasi 

partisinin liderliğine A. Samaras’ ın 

getirilmesiyle, İlhan Ahmet partiden 

ayrıldı ve  Dora Bakoyanni’ nin De-

mokratik İttifak’ ına geçti.

Partinin merkez komitesi üyesi olarak Mayıs 2012 

seçimlerine katıldı ve 11.207 oy aldı ve PASOK’ 

tan sonra il genelinde ikinci sıraya geçti, Yunanis-

tan çapında iller genelinde en yüksek oyu alarak 

Rodop ilini Yunanistan birincisi yaptı, ancak  par-

tisinin ülke çapında oyları sadece %2.56  oldu-

ğundan parti %3’lük seçim barajını aşamadığı için 

meclise giremedi. 



Demokratik İttifak, Yeni Demokrasi ile birleşince 

de, F. Kuvelis’ in teklifini kabul ederek 2012 yılı 

Haziran seçimlerinde Rodop Demokratik Sol liste-

sinin  başına getirildi.

12.318 oy alarak yine Yunanistan çapında iller 

genelinde en yüksek oy olarak Rodop ilini Yuna-

nistan birincisi yaptı fakat milletvekili seçilemedi 

ve koltuğunu yine 12.527 oy alan ve Rodop 

Hıristiyanlarının mecliste temsilsiz kalma riskini 

propaganda yapan Evripidis Stilianidis aldı, çünkü 

PASOK, SYRIZA ve DİMAR partilerinin liste baş-

larında müslüman adaylar bulunmaktaydı. 

Ocak 2015 seçimlerinde POTAMİ partisinden 

aday oldu.

S. Theodorakis’ in kararıyla bu yılın Eylül 2015 

seçimlerinde Rodop ilinde POTAMİ’ nin oy pusu-

lasının başına geçti.

Bu seçimlerde, POTAMİ Rodop  ilinde (20,91%) 

yüksek bir oran alarak, başarı sağladı ve üçüncü 

kez Yunanistan çapında illler genelinde en yüksek 

oyu alarak Rodop ilini Yunanistan birincisi yaptı 

ve  3 sandalyeden birini (1) kazanmayı başardı, 

böylece sekiz yıl sonra 12 082 oy alarak tekrar 

milletvekili seçildi.  

İlhan Ahmet 2017 yılında Demokratik İttifak Parti-

sindeki  Pasoka  geçti.

Türkiyenin saygın Think – Thank merkezlerinden 

olan Bab-ı Ali Toplantıları merkezinin Başkan 

Yardımcılığı görevinde bulundu ve halen de bu 

merkezin üyesidir. 

ABD’de yer alan “International Visitors on A pro-

ject for Young Muslim   Leaders on United States 

Political, Social and Educational Issues” progra-

mının üyesidir .

 

Merkezi Londra’da bulunan uluslararası bir örgüt 

olan  “The Coexistence Trust” üyesi olup İslamo-

fobi ( İslama karşı korkuların yenilmesi ve tanıtıl-

ması )  ve  Antisemitizim ile mücadele örgütünün 

üyesidir. 

İngilizce öğretmeni  Belgin Hakkı ile evli olan 

İlhan Ahmet, bir kız, bir  çocuk babası olup ingiliz-

ce bilmektedir.
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Basın Duyurusu - Bilgilendirme

                                                                                                                    22-07-2016

Parlamentoda dün gece seçim kanununun oylaması esnasında söz konusu ka-

nunun  1. ve 3. maddelerin oylamasında ÇEKİMSER oy kullandığımı ve bunun 

siyasi gerekçelerini  kamuoyu ile paylaşmak isterim.

Parlamentoda dün gece seçim kanununun oylaması 

esnasında söz konusu kanunun  1. ve 3. maddelerin 

oylamasında ÇEKİMSER oy kullandığımı ve bunun siyasi 

gerekçelerini  kamuoyu ile paylaşmak isterim.

Buna göre;

Seçim kanu-

nunun 1. mad-

desinde, oy 

kullanma yaşını 

16 olarak değiş-

tiren düzenle-

meye, PARON 

(ÇEKİMSER) 

oy kullandım. 

Zira gençlere, kendilerini ve tercihlerini ifade 

edebilecek seçim imkânının erken yaştan itibaren 

tanınmasın da hem fikir olmama rağmen, mede-

ni hukuka göre hukuki işlem ehliyetinin ve ceza 

hukukuna göre sorumluluk ehliyetinin, bireyler için 

18 yaş olduğunu dikkate alarak, bu düzenlemenin 

en fazla 17 yaşa kadar çekilebileceğini düşündü-

ğümden, PARON (ÇEKİMSER) oy kullandım.

 

Seçim kanununun 3. maddesinde, ülke seçim 

barajının % 3 olmasını öngören düzenlemeye de, 

PARON (ÇEKİMSER) oy kullandım. 

Seçim barajının partilere uygulanmasının yanı 

sıra bağımsız adaylara yönelik olarak da uygulan-

masını öngören ve dolaylısıyla bağımsız aday-

lıklara da ülke barajını uygulamayı hedefleyen 

bu düzenlemeye EVET oyu kullanmam takdir 

edersiniz ki mümkün değildi.

Ülke genelinde uygulanan parti barajının aynı 

şekilde ve aynı oranda bağımsız adaylıklara da 

uygulamasını getiren ve kanaatime göre demok-

ratik ilkelerden ve orantılı temsil ilkesini ihlal eden 

bu maddeye de ÇEKİMSER oy kullandığımı, 

kamuoyunun dikkatine arz ederim.

 Saygılarımla

Av. İlhan AHMET

Rodop Milletvekili
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: Brüklsel’de Terör

                                                                                  22-03-2016

Brüklsel’de Terör

Terör çirkin yüzünü 

Brüksel’de de gösterdi. 

Demokrasi, insan hak-

ları, hoşgörü ve dahası 

medeniyetin merkezi olan 

Avrupa Birliği’ne yapılan 

bu saldırının, tüm dün-

ya barışını hedef aldığı 

muhakkaktır.  

Dünyanın en güvenilir ya-

şam bölgesinin kalbinde 

düzenlenen bu terör eyleminde hayatını kaybe-

denlerin üzüntüsünü ve yaralıların derin acılarını 

yürekten hissediyor ve paylaşıyorum. 

Yaşanan bu son olay göstermiştir ki terörün dili, 

dini, rengi, ırkı ve dahası sınırları yoktur. Nerede, 

kime karşı vuku bulunduğuna bakmaksızın terörü 

ve terörden beslenenleri bir kez daha yüksek ses-

le lanetleyebilmeliyiz. Bu duygular ile terörün her 

türünü kınıyor ve Belçika hükümetine ve halkına 

taziyelerimi sunuyorum.

Rodop Milletvekili

Av. İlhan AHMET
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

                                                                                                               02-07-2016
KONU: İlhan AHMET, “BTAYTD ve şubelerinin Azınlığa hizmetleri yadsınamaz”

İlhan AHMET, “BTAYTD ve şubelerinin Azınlığa 
hizmetleri yadsınamaz”

Rodop Milletvekili İlhan Ahmet, Batı Trakya 

Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği’ni (BTAYTD) 

ziyaret ederek, başkan ve yönetim kurulu üyeleri 

ile biraraya geldi.

BTAYTD’nin Gümülcine’deki merkezinde 1 Tem-

muz Cuma günü gerçekleşen ziyarette milletve-

kili İlhan AHMET, son günlerde BTAYTD’nin bazı 

şubelerine yönelik yargı müdahalesinin ardından 

işlevlerinin askıya alınmasıyla neticelenen olaylar 

hakkında başkan ve yönetim kurulu üyelerini 

dinleme fırsatı buldu. 

İlhan AHMET, BTAYTD Başkanı Ahmet Kara ile 

yönetim kurulu üyelerinin yaşanan süreçle ilgili 

görüş ve düşünceleri ile makul kaygılarını dikkatle 

dinledi. Konuşmalarda ortak vurgu, her iki tara-

fın da Yunan adaletine ve adil yargıya güvenme 

temennisi oldu.

Görüşmede, Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsil-

liler Derneği’nin tarihi süreçte Azınlık içerisindeki 

önemine ve çok yönlü görevine dikkati çeken mil-

letvekili, derneğin yürüttüğü faaliyetlerden övgü 

ile bahsetti.

Milletvekili, BTAYTD’nin özellikle son yıllarda 

Azınlığın sosyal ve eğitim alanındaki gelişimini 

yansıtan bir ayna olduğunu belirterek, derneğin, 

Azınlığın gelişimine yaptığı katkının hiç kimse 

tarafından reddedilemeyeceğini vurguladı.

Bu çerçevede yürütülen çalışmaların, merkeze 

uzak bölgelere de ulaşmasında BTAYTD şubele-

rinin katkılarının yadsınamayacak öneme sahip 

olduğunu ifade eden İlhan AHMET, BTAYTD 

yönetiminin hukuki süreçte atacağı her adımda 

kendisinin de müttefikleri olarak yanlarında olaca-

ğını dile getirdi.



4

Basın Duyurusu-Bilgilendirme
                                                                                                                                                      
  KONU:Demokratik İttifak kongresinin ardından…                                    
                                                                                                                    07-07-2017

Demokratik İttifak kongresinin ardından…   

Demokratik İttifak’ın 

haftasonu tamamla-

dığımız kongresinde, 

yeni yönetime giden 

süreçte ülkemizin 

geleceği göz önünde 

tutularak bazı kararlar 

alınmıştır. Buna göre;

 A. Demokratik İttifak’ta yer alan partilerin 

(PASOK, DIMAR, KİDİSO, EDEM, KİNİSİ POLİ-

TON) birleşimi ile ittifakın Ekim ayında tek bir par-

tiye dönüşmesi kararlaştırılmıştır. Böylece, ittifaka 

katılan partilerin geleneksel isim ve sembolleri 

kaldırılarak, çatısı altında birleşilen yeni partinin 

logosu da ilan edilmiştir. 

B. Logosu kongrede onaylanan bu yeni 

partinin isminin önümüzdeki Ekim ayında açıklan-

ması kararlaştırılmıştır. 

C. Bu yeni partinin genel başkanının da yine 

Ekim ayında Yunanistan genelinde tabanda yapı-

lacak açık oylama ile belirlenmesi karara bağlan-

mıştır. 

Alınan birleşme kararı sonucu Demokratik 

İttifak’tan vücuda gelecek yeni partinin refor-

mist, adalete  sosyalizmin ilkelerine ve  soysal 

demokrasiye inanan, sosyal devlet anlayışına 

sahip çıkan; geniş ve köklü tabanı ile iktidar adayı 

güçlü bir parti olacağı 

muhakkaktır.

SyrizAnel hükümetinin 

iktidarları süresince 

ülkemize, ilimize ve 

Azınlığımıza açmış 

olduğu derin yarala-

rın, verdiği zararların ve her alanda sergilediği 

çözümsüz politikaların ortadan kaldırılması için bu 

birleşme kararının büyük önemi vardır. 

Yeni dönemde bu değişimin ve birleşmenin 

Azınlığımıza ve ülkemize fayda sağlacak, siyasi 

atmosfere dinamizm katacak, ülkenin geleceğine 

yönelik akılcı politikaların hayata geçirileceği bir 

mecra yaratmasını diliyorum. 

Bu büyük değişim ve birleşmede de bölge hal-

kımızı ve Azınlığımızı layıkıyla temsil etmek için 

gayret sarfedeceğimi, bölgesel kalkınma odaklı 

girişimlerimi sürdürerek hak ettiğimiz yaşam 

seviyesine ve toplumsal refaha ulaşma hedefi 

doğrultusunda planlı bir şekilde çalışmaya devam 

edeceğimi kamuoyuna bildirmek isterim.

Saygılarımla

Av. İlhan AHMET

Rodop Milletvekili - Demokratik İttifak
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: “Dimokratia - Demokrasi” gazetesine tekzip

                                                                             Gümülcine (Komotini), 19-04-2016 

“Dimokratia - Demokrasi” gazetesine tekzip

 Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Atina 

merkezli “Dimokratia - Demokrasi” Gazetesi’nde 

07/04/2016 tarihinde yayımlanan bir haberde şah-

sı ve meclis çalışmalarıyla ilgili yer alan “asılsız” 

iddialar üzerine, söz konusu gazeteye bir tekzip 

gönderdi.

 Milletvekili İlhan AHMET gazeteye gön-

derdiği tekzipte, Azınlık okullarına Türkçe yasağı 

getiren genelgenin geri alınması talebiyle Milli 

Eğitim, Araştırma ve Din İşleri Bakanı’na hitaben 

yatırdığı soru önergesi hakkında haberde yer alan 

“yalan” ifadelerin, soru önergesinin aslına sadık 

kalınarak düzeltilmesini 

istedi.

 İlhan AHMET 

bahsekonu haberde, 

Doğu Makedonya ve 

Trakya Eyaleti Eğitim 

Müdürü Panagioti Kera-

mari’nin imzasını taşıyan 

Φ.2.4./1224 sayı ve 

1/4/2016 tarihli genelge 

ile Azınlık okullarına 

Türkçe yasağı getirilmesi 
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üzerine hazırladığı soru önergesindeki, “statüsü 

Lozan Antlaşması ve iki ülke arasındaki kültür 

ve eğitim protokollerinde açıkça belirtilen iki dilli 

Azınlık okullarında, yapılacak duyurularda Türkçe 

ve Yunanca her iki dilin de eşit olarak kullanılma-

sı” doğrultusundaki talebinin açıkça “çarpıtıldığı-

na” dikkati çekti.  

 Gazetenin, “yalan” ve “iftira”lar ile bezen-

miş bu “maksatlı” haberinde yer alan “Potami mil-

letvekili belli ki aldığı emirler ile eğitim müdürünü 

ihbar etmektedir” şeklindeki  ifadelerin “gerçek-

dışı” ve “haddini aşan” sözler olduğunu belirten 

milletvekili, haber adı altında yazılan bu “senaryo” 

ile şahsının ve meclisteki aktif çalışmalarının 

açıkça hedef alınarak, bazı “siyasi oyunların içine 

çekilmeye çalışıldığını” söyledi.

 İlhan AHMET, siyasi arenada yer aldığı 

son 15 yılda, gerek meclis çatısı altında gerekse 

Batı Trakya’da hem çoğunluk hem de mensubu 

olduğu Azınlık toplumu adına yürüttüğü müca-

delelerin, hemen her dönem milliyetçi gruplarda 

yarattığı rahatsızları hatırlatarak, “söz konusu 

haberin, yine belli bir zihniyetin amacına hizmet 

etmek üzere kaleme alındığı tartışma götürme-

mektedir” dedi. 

 Milletvekili, genelgeye gerekçe olarak 

gösterilen “bazı okullarda bazı eğitimciler tarafın-

dan her iki dilin de kullanılmadığına dair şüphe”-

nin, eğitim müdürü tarafından yürütülecek şahsa 

dönük disiplin soruşturması ile açıklığa kavuş-

turulabilceğini belirterek, “şayet böyle bir şüphe 

varsa izlenecek yol bellidir, bunu genel bir emir 

ile dillerden birinin yasaklanmasına dönüştüren 

kararın savunulacak bir tarafı yoktur” dedi.

 Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in Di-

mokratia Gazetesi’nde yayımlanan yazıyla ilgili 

açıklaması şu şekildedir;

 “Görüşleriyle izlediği yayın politikası 

herkesçe malum olan ‘Dimokratia - Demokrasi’ 

Gazetesi’nde 07/04/2016 tarihinde yayımlanan, 

bariz bir şekilde yalan ve 

İftiralarla dolu, başkalarınca dikte edildiği kuvvet-

le muhtemel yazıda, meclis çalışmalarımla ilgili 

olarak, özellikle de gündemde olan Trakya’daki 

Azınlık eğitimiyle ilgili konularda, art niyetli bir tu-

tum ile gerçekdışı birtakım ifadeler sanki şahsım 

tarafından söylemişim gibi göstirilmek suretiyle 

siyasi oyunların içine çekilmeye çalışıldığım anla-

şılmaktadır.

Tabiri caizse atılmaya çalışılan bu çamurun, 

şahsım üzerinde en ufak bir izinin dahi kalması 

mümkün değildir. Bu ve benzeri senaryolar ile, 

siyasi girişimlerimi ve meclis çalışmalarımı devam 

ettirmede cesaretimi kırmaya yönelik çabalar, 

beyhudedir.

Son 15 yılda Rodop İli’ndeki siyasi varlığım ile her 

renkten, her şekil ve türden milliyetçiliğin hede-

finde oldum. Buna rağmen, yıllardır yılmadan 

mücadeleye devam ettim. Yeniden çatısı altına 

girdiğim mecliste, son 7 aydan beri yürüttüğüm 

çalışmalarımda da yine bu doğrultuda devam 

ettim. Bundan sonrada bu ve benzeri zihniyetleri 

yalancı çıkaracak şekilde devam edeceğim. 

Zira bugün de benim bu duruşum, tutumum ve 

sergilediğim çalışma azmim, bazı grupları tedir-

gin ve raharsız etmiş olmalı ki, adeta pervaneye 

çamur serperek bu gibi yalan haberleri yayma 

yoluna gitmiştirler. Ancak bilmeliler ki onların bu 

hünerleri eskilerde kaldı. Artık daha bilgili, sorgu-

layan, araştıran bir kamuoyu vardır. Halk kendi-
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sine her sunulanı kabul etmeden önce şüphe ile 

yaklaşmaktadır.

Tıpkı, Azınlık okullarında Doğu Makedonya Trak-

ya Eyaleti Eğitim Müdürü Keramaris’in yazılı emri-

nin yol açtığı gelişmeyle ilgili ‘Dimokratia’ Gazete-

si’nde çarpıtılan gerçeklere şüpheyle bakacakları 

gibi. Gazetedeki yazıda: “ Potami milletvekili belli 

ki aldığı emir ile (!), Keramaris’in müdahaleleriyle, 

Azınlık okullarında Türk dilinin serbestçe kullanıl-

masında kuşku doğduğunu, bu durumun Azınlık 

eğitimi ile ilgili antlaşma ve protokollerin doğrudan 

ihlâline yol açtığını ihbar etme seviyesine ulaş-

maktadır. Milletvekili, iki dilli Azınlık okullarında 

Türk dilini kullanma hakkının, Lozan Antlaşma-

sı’nda belirtildiği üzere, bu okulların varolma-

larının, işlevlerinin ve statülerinin bölünmez bir 

parçası olduğunu söylüyor” denmektedir.

Konuyla ilgili hazırlamış olduğum soru önergesin-

de,  Azınlık eğitiminin çalışma statüsünü belirle-

yen antlaşma ve eğitim protokollerinden doğan 

hakkın uygulanmasını talep ettiğimi bir kez daha 

açıkça ifade etmek isterim.  Ki bu hak kapsamın-

da, Azınlık okullarında Türkçe ve Yunaca her iki 

dilin de eşdeğer olarak ve eşzamanlı kullanılması 

yönünde talebimizi dile getirdim. 

Genelgeye gerekçe olarak gösterilen bir veya 

birkaç eğitimci tarafından ilgili kanunnamenin 

tatbik edilip edilmediği yönünden ise konunun, 

Doğu Makedonya -Trakya Eyaleti Eğitim Müdürü 

tarafından şahsa yönelik yapılacak bir disiplin 

soruşturması ile çözülebileceğini savunmaktayım. 

Zira Keramaris’in yaptığı gibi, Trakya’daki Azınlık 

okullarının çalışma statüsünü belirleyen antlaşma 

ve eğitim protokollerinde açıkça öngörülmediği 

halde, okul duyurularında ve eğitimcilerin sendi-

kal hakları ile ilgili kişisel yazışmalarında devletin 

resmi dilinin kullanılmasını resmi bir belge ile 

genel bir emre dönüştürmek, hiçkimse tarafından 

savunulacak bir uygulama olmasa gerek.”

Bahse konu gazetede yayımlanan haberin tam 

metnine aşağıdaki linkten ulaşabilirsiniz;                            

http://www.dimokratianews.gr/content/60987/tor-

pili-apo-ton-ilhan-ahmet-sti-dytiki-thraki
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

 KONU: Yunanistan Başpiskoposu İeronimos ile görüşme
İlhan AHMET, Başpiskopos İeronimos ile görüştü

İlhan AHMET, Başpiskopos İeronimos ile görüştü

Rodop Milletvekili 

İlhan AHMET, Yuna-

nistan Başpiskoposu 

İeronimos’u ziyaret 

etti (15 Nisan 2016)

Başpiskopos ile 

biraraya gelen mil-

letvekiline, ülkedeki 

Müslüman nüfusun 

durumu hakkında bilgi 

veren İeronimos ayrıca, son dönemde göçmen ve 

mülteciler konusunda kilise tarafından yürütülen 

insani yardım çalışmalarını da anlattı.  

“İslâmofobia, anti - semitizm, nazizm gibi 

akımlara çağdaş Avrupa’da yer yok” 

İkili görüşmede Milletvekili İlhan AHMET, ülke-

nin ve Avrupa’nın ciddi bir insanlık sınavı verdiği 

bu süreçte Yunan Ortodoks Kilisesi’nin Müslü-

man’lara karşı sergilediği tutumun önemine işaret 

etti. Tüm dünyada ve özellikle aynı coğrafyada 

yaşadığımız Avrupa Birliği’nde yükselen İslamofo-

bia, antisemitizm ve nazizm gibi aşırı dini ve ırkçı 

eylem, söylem ve düşüncelerin karşısında oldu-

ğunun da altını çizen 

milletvekili, dinlerarası 

hoşgörüye olan inan-

cını vurguladı.

Mukaddes kitab 

Kur’an-ı Kerim’in 

buyruklarını hatırlatan 

İlhan AHMET, men-

subu olduğu İslâm 

dininin barış ve hoşgörü dini olduğunu belirterek, 

tüm dünya barışı için dinlerarası dialogun tesis 

edilmesinin önemine değindi. 

“Farklılıklar tehdit değil, zenginliktir”

İlhan AHMET görüşmede, çağdaş Avrupa’da uç 

ve ayrılıkçı zihniyete yer olmadığını da bir kez 

daha dile getirerek, “Özellikle Trakya gibi farklılık-

ları içinde barındıran bir iklimde yaşayan bir birey 

olarak, farklılıkların tehdit değil zenginlik olarak 

görülmesi gerektiğine inanıyorum. Bireylerin dini 

inançlarının, kimliklerinin, renklerinin, cinsiyetleri-

nin, dillerinin toplumsal yapıda ayrıştırma sebebi 

olarak görülmesi kabul edilemez” diye konuştu.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: “Genç Liderler - Gelişim” paneline katılım

                                                                                                                  25-12-2016

“Genç Liderler - Gelişim” paneline katılım

Rodop Milletvekili 

İlhan Ahmet, “Genç 

Liderler - Gelişim” 

Enstitüsü tarafından 

20 Aralık Salı günü 

Atina’da düzenlenen 

panelde konuşmacı 

olarak yer aldı. “fight-

4right””Hakkın İçin 

Mücadele Et” adlı 

uygulamanın tanıtıl-

dığı etkinlikte (http://

fight4rights.eu/ ), 

dini, ırkı, dili nedeniy-

le devlet otoritesi ya 

da bireysel kaynaklı 

ayrımcılığa maruz 

kalan kişilerin, cep telefonlarına indirilebilen bu 

uygulama ile isimsiz olarak şikayette bulunma 

imkânı anlatıldı. 

İOS ile Android işletim sistemlerine indirilecek bu 

uygulama sayesinde, 

herhangi bir konuda 

ayrımcılığa uğrayan 

kişi tarafından konuyla 

ilgili isimsiz ihbarın 

yapılabilmesinin önü 

açılıyor. 

Paneldeki konuş-

masında, ırkçılık ve 

ayrımcılıkla mücade-

lede yetkili makamlara 

şikayetin önemine 

temas ederek, Avrupa 

Birliği çatısı altında 

görülen çeşitli ay-

rımcılık örneklerinin 

neticede teröre kadar uzanan sonuçları doğurdu-

ğuna dikkati çekti.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

                                                                                                                                        

13-01-2017

KONU: İlhan AHMET, siyasi çalışmalarına DEMOKRATİK İTTİFAK’ta devam 

etme kararı aldı

 İlhan AHMET, siyasi çalışmalarına 
DEMOKRATİK İTTİFAK’ta devam etme kararı aldı

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, bugün (13 Ocak 

Cuma) yaptığı yazılı açıklama ile POTAMİ Par-

tisi’nden ayrılarak siyasi çalışmalarına DEMOK-

RATİK İTTİFAK çatısı altında devam etme kararı 

aldığını duyurdu.

Atina’da bugün 

(13 Ocak Cuma) 

öğle saatlerinde 

Demokratik İttifak 

Genel Başkanı 

Fofi  Gennimata 

ile biraraya gelen 

Rodop Milletve-

kili İlhan AHMET, 

görüşmenin ardından yaptığı yazılı açıklamada 

şunları ifade etti;

“Sevgili Soydaşlarım, 

Ülkemizin, Trakyamızın ve Azınlığımızın ağır 

ekonomik şartlar altında olduğu bu dönemde, 

ihtiyacımız olan yapısal reformları, sosyo - eko-

nomik programları hayata geçirebilecek aktif bir 

politik sisteme olan ihtiyaç kendini iyice hissettir-

mektedir. 

Bu koşulları göz önünde bulundurduğumda, 

önümüzdeki dönemin daha zorlu ve çetin müca-

deleleri gerekli 

kılacağına dair 

gözlemlerim, 

Eylül 2015’ten 

bu yana çatısı 

altında Rodop 

Milletvekili olarak 

yer aldığım 

POTAMİ Parti-

si’nin meclisteki 

ve ülke siyasetindeki son durumunun geleceğiy-

le ilgili şahsımda yarattığı endişe ile birleşince, 

bölgemiz ve Azınlığımız adına siyaseten yeni bir 

adım atmamı zarurî kılmıştır. 

Böylesi bir siyasî ve ekonomik atmosferde, daha 

büyük bir siyasî oluşumun çatısı altında yer al-

manın sağlayacağı imkanları değerlendirdiğimde, 

halkımıza daha iyi hizmet etmeme, bölgemizi ve 
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Azınlığımızı daha etkin temsil edebilmeme fırsat 

vereceğine inandığım için, Rodop Milletvekili 

olarak bundan sonraki meclis çalışmalarımı Fofi 

Gennimata başkanlığındaki DEMOKRATİK İTTİ-

FAK’ta sürdürmeye karar verdiğimi kamuoyuna 

duyururum.”

İlhan AHMET: “Siyasi geleceği tehlikede olan bir 

partide Trakya ve Azınlık adına politika yürütmem 

mümkün değildi”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Potami Partisi’n-

den ayrılışı ve neden Demokratik İttifak’ı seçti-

ğiyle ilgili de değerlendirmelerde bulundu. İlhan 

AHMET, şu hususları dile getirdi;

“Yukarıda dile getirmeye çalıştığım koşullara ila-

veten, bu kararı almamdaki diğer temel sebepleri 

de siz değerli soydaşlarımla paylaşmak istiyorum; 

A. Milletvekili olarak yeni dönemde, temsil 

ettiğim bölgemiz ve toplumumuz adına daha etkin 

ve yararlı sosyo - ekonomik politikalar yürütebil-

mem için, güçlü bir siyasi oluşumun içinde yer 

almanın zaruri olduğunu müşehade etmiş bulunu-

yorum. Halihazırda milletvekili olduğum POTOMİ 

Partisi’nin meclisteki temsil sayısının 11’den 7’ye 

düşmesinin yanısıra son zamanlardaki kamuoyu 

yoklamalarında da meclis dışında kalacağı yö-

nünde güçlü kanaatin kendini gösteriyor olması, 

şahsımda, bölgemiz ve toplumumuz için yürü-

teceğim mücadelenin zayıf ve etkisiz kalmasına 

neden olacağına dair kanaat geliştirdiği için,  

B. Meclis içindeki ve dışındaki mücadelem-

de, siyasi parti zemininde geniş tabanlı reformist 

ve tecrübeli kadroların destek ve işbirliğine ihtiyaç 

olduğu için, 

C. Ülkedeki çağdaş, reformist, sosyal haklar 

ve insan hakları konusunda özel duyarlılığı olan 

4 siyasi partinin yer aldığı DEMOKRATİK İTTİ-

FAK’ın, oluşumundaki DİMAR, PASOK, KİDİSO 

ve KİNİSİ POLİTON, Azınlığımızın içinde edindiği 

olumlu yer ve bu oluşumlarla Azınlığımız arasında 

geçmişten bu yana tesis edilen karşılıklı saygı 

olduğu için, 

D. DEMOKRATİK İTTİFAK’ın tecrübeli 

kadrosu ile önümüzdeki siyasi dönemde ülke yö-

netiminde iktidar ortağı olarak katkı sağlayacağı 

muhakkak olduğu için, 

E. Demokrasiye, sosyal hukuk devletine 

ve Avrupa Birliği’ne inancı tam bir Azınlık ferdi 

olarak, Eylül 2015’te yeniden üyesi seçildiğim 

mecliste başlatmış olduğum çalışmaları sürdü-

rebilmek ve yürüttüğüm projeleri hedeflerine 

ulaştırarak, bölgemiz ve Azınlığımız için faydalı 

bir şekilde neticelenmesini sağlamak için,

F. Bölgesel ve toplumsal alandaki sosyo - 

ekonomik kalkınma hedefli mücadelemin hiç bir 

surette sekteye uğramaması için,

G. Vekilleri olarak milletimin temsil gücüne 

halel getirmemek, temsiliyetlerini tehlikeye atma-

mak, oylarını muhafaza edebilmek için,

H. Milletimin şahsıma vekalet verdiği temsil 

yetkisi ile bölgemize ve Azınlığımıza bu zorlu 

dönemde daha güçlü sahip çıkabilmek için, 

DEMOKRATİK İTTİFAK Genel Başkanı Fofi Gen-

nimata ile oluşumdaki diğer partilerin başkanları 

tarafından şahsıma yapılan ortak katılım çağrısı-

na, EVET diyorum. 

Siz aziz milletimden de, daha güçlü bir oluşumla 

birlikte yürüyeceğimiz bu yeni dönemde hedefle-

diğim yapısal reform çalışmalarını daha da güçlü, 

hızlı ve sonuç odaklı yürütmeye devam edece-

ğimden emin olmanızı istiyorum.

Her daim bana olan güveniniz ve sonsuz desteği-

niz için, 

TEŞEKKÜRLER

Av. İlhan AHMET - Rodop Milletvekili 
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: İlhan Ahmet’in Komunist parti için açıklaması                                                                                                      

                                                                                                                                            

03-03-2016

İlhan Ahmet’in Komunist parti için açıklaması    

Yunanistan’da solculuğun kalesi sayılan ve insan 

haklarında mangalda kül bırakmayan Komu-

nist parti (KKE) dahi etnik kimliğe dayanan bir 

derneğin kurulmasına karşı olması ve AB İnsan 

Hakları Mahkmesi kararlarını hiçe sayması Yuna-

nistan’da radikal solun “Milliyetçilik “ konusunda 

radikal sağdan hiç bir farkı olmadığını göstermek-

tedir. 

Ülkemizde demokrasi ve insan haklarına saygı 

gereği aşırı fi kirlerin ideolojik geliş tabanına bakıl-

maksızın hepsinin karşısındayım. 

Demokrasiye karşı olan radikal , aşırıya dönük 

fi kir ve eylemler ile mücadele etmeye bunların 

geliş kaynağına bakmaksızın devam edeceğim.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: Yeni Seçim Kanunu

 Yeni Seçim Kanunu

Parlamentoda dün gece 

oylanan ve milletvekili 

olduğum POTAMİ Parti-

si’nin HAYIR oyu kullan-

dığı yeni seçim kanunu, 

kabul edildi. Kanunun 

bütünü hakkında HAYIR 

doğrultusunda parti gurup 

kararımız bulunmasına 

rağmen 1. ve 3. mad-

delerin oylamasında bu 

karardan farklı olarak ÇEKİMSER oy kullandığımı 

ve gerekçelerimi kamuoyu ile paylaşmak isterim.

Buna göre;

Seçim kanununun 1. maddesinde, oy kullanma 

yaşını 16 olarak değiştiren düzenlemeye, PARON 

(ÇEKİMSER) oy kullandım. Zira gençlere, kendi-

lerini ve tercihlerini ifade edebilecek seçim imkâ-

nının erken yaştan itibaren tanınmasın da hem 

fikir olmama rağmen, medeni hukuka göre hukuki 

işlem ehliyetinin bireyler için 18 yaş olduğunu 

dikkate alarak, bu düzenlemenin en fazla 17 yaşa 

kadar çekilebileceğini düşündüğüm için, PARON 

(ÇEKİMSER) oy kullandım.

Seçim kanununun 3. maddesinde, ülke seçim 

barajının % 3 olmasını öngören düzenlemeye, 

PARON (ÇEKİMSER) oy kullandım. Zaten, seçim 

barajının sadece partilere değil bağımsız aday-

lara yönelik uygulanmasını öngören bu düzen-

lemeye EVET oyu kullanmam takdir edersiniz ki 

mümkün değildi. Parti barajının yanı sıra bağım-

sız adaylara da baraj uygulaması getiren bu mad-

deye de PARON (ÇEKİMSER) oy kullandığımı, 

kamuoyunun dikkatine arz ederim.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

                                                                                                                13-09-2017

KONU: Merkez Birliği Partisi Başkanı Vasilis Levendis’in Selânik Fuarı’nda yap-

tığı konuşma ile gündeme gelen seçim sistemi ve yüzde 3’lük baraj hakkında 

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in açıklaması:

Merkez Birliği Partisi Başkanı Vasilis Levendis’in Selânik 
Fuarı’nda yaptığı konuşma...

Sevgili Soydaşlarım,

Merkez Birliği Partisi Başkanı 

Levendis’in, yüzde 3’lük seçim 

barajının kendince önemine ve 

kaldırılma olasılığı dahilindeki 

sakıncaya dikkat çektiği deme-

ci, antidemokratik bir zihniyetin 

tezahürüdür.

Azınlık insanını milli tehlike olarak görme ve 

gösterme çabasındaki bu son derece sakıncalı 

düşünce tarzına ve temsilcilerine, çağdaş ve 

demokratik toplum olma ülküsüne sahip siyasal 

sistemlerde yer yoktur.

Demokrasinin temel gereklerinden olan temsil 

hakkının kullanılmasına getirilmesi düşünülen en-

gelin her türüne siyasi kimliğimin yanında sade bir 

vatandaş olarak şahsımın ve temsil ettiğim toplu-

mun kabul iradesi sergilemesi mümkün değildir. 

Zira, yeni seçim kanununun oylandığı meclis 

genel kurulundaki duruşumda, bu yöndeki irademi 

açıkça sergileyerek, yüzde 3’lük seçim barajının 

devamını öngören yasal düzenlemeye EVET oyu 

kullanmadığımı hatırlatırım.

SyrizAnel hükümetinin eseri yeni seçim yasasının 

ilgili maddesine, o dönemki 

parti meclis gurubumun seçim 

barajının devamlılığını destek-

leyici lehte kararına rağmen 

karşı çıkarak, EVET oyu 

kullanmadığımı bir kez daha 

anımsatırım.

Azınlık toplumunun siyasi 

temsil hakkını yakından ilgilendiren söz konusu 

düzenlemeye, Azınlık mensubu diğer üç milletve-

kili “EVET, seçim barajı yüzde 3 olarak kalmalıdır” 

yönünde oy kullanırken, muhalefet milletvekili 

olarak oyumun EVET olmadığını yeniden kamuo-

yunun dikkatine sunarım.

Bundan on dört ay önce konuyla ilgili yaptığım 

açıklamada da ifade ettiğim gibi;

“Zaten, seçim barajının sadece partilere değil 

bağımsız adaylara yönelik uygulanmasını da 

öngören bu düzenlemeye EVET oyu kullanmam 

takdir edersiniz ki mümkün değildi.” 

Kamuoyuna saygılarımla

Rodop Milletvekili İlhan Ahmet
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

                                                                                                               16-01-2017

KONU:  “Demokratik İttifak, ülke siyasetinde üçüncü güç olma yolunda”

“Demokratik İttifak, ülke siyasetinde 

üçüncü güç olma yolunda”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Gümülcine Bele-

diye Başkanı Yorgos Petridis ve Demokratik İttifak 

Rodop İli Sekreteri Yannis Garanis ile biraraya 

geldi. Demokratik İttifak’a katılımının ardından 

milletvekili olduğu Rodop İli’nde bir dizi ziyaret 

gerçekleştiren 

İlhan AH-

MET, ilk önce 

Gümülcine 

Belediye Baş-

kanı Petridis 

ile görüştü.

Daha sonra 

Demokratik 

İttifak Rodop 

İl Örgütü’nü 

ziyaret eden milletvekili ile Garanis arasındaki 

görüşmede, bölgesel sorunların Demokratik İttifak 

çatısı altında gündeme taşınmasında karşılıklı iş-

birliği içinde olacaklarına dair ortak mesaj verildi.

“Yeni Demokrasi ile yollarımız ayrıldıktan sonra 

ilerici demokrasiye inananlar ile yola devam ettim”

Görüşmelerin ardından basın mensuplarının 

sorularını yanıtlayan Milletvekili İlhan AHMET, 

Demokratik İttifak’a geçişi hakkında sorulan so-

rulara yaptığı değerlendirmede “Sayın Samaras 

başkanlığın-

daki dönemde 

oluşan derin 

görüş ayrılık-

ları nedeniyle 

Yeni Demok-

rasi ile yolları-

mızın ayrılma-

sından sonra, 

ilerici demok-

rasiye inanan 

biri olarak bu siyasi anlayışa sahip DİMAR ve 

POTAMİ gibi partilerde politik yaşantıma devam 

ettim. Yeni dönemde de bu çerçevede politika-

lar yürüten oluşumları aynı çatı altında toplayan 

Demokratik İttifak’ta yer almam da bu nedenledir” 
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diye konuştu.

“Merkez soldaki hareketlilik Demokratik İttifak’ın 

önemine dikkat çekiyor”

Ülke siyasetinde merkez solda yaşanan hareket-

liliğe de dikkati çeken İlhan AHMET, “toplumsal 

yapıda sınıflar arasında derin ekonomik uçurum-

lar açan liberal ekonomi uygulamalarının kabul 

edilebilir yanı yoktur. Vatandaş olarak her birimiz 

son yıllardaki bu ekonomi politikalarının acısını 

yaşadık, yaşıyoruz. Şu anda toplumsal yapıda ve 

siyasi arenada merkez sola yönelik hareketlilik 

bu nedenle çok önemlidir ve bu noktada bizim 

siyaseten varlığımız ve sergileyeceğimiz duruş 

son derece önemli olacaktır” dedi.

“Diyalog sürecinde Potami ile Demokratik İttifak’ın 

birlikteliğini yüksek sesle dile getiren isimlerden-

dim”

Potami ile Demokratik İttifak arasında yürütülen 

diyalogun güçlü savunucularından biri olduğunu 

vurgulayan milletvekili, Diyalog Komisyonu’nda iki 

partinin birlikte hareket etmesi yönünde oybirli-

ğiyle karara varılmasına rağmen, Potami Başkanı 

Stavros Theodorakis’in bu iradeye uymayarak 

bağımsız bir yol izlemeyi tercih ettiğini hatırlattı.

“Theodorakis’in kararına saygı duydum ancak 

hemfikir değildim” diye belirten İlhan AHMET, “Di-

yalog sürecinin başladığı ilk günden itibaren mec-

lis içerisinde resmen ve alenen her zaman Potami 

ile Demokratik İttifak’ın işbirliğini savundum. Aynı 

düşünceye sahip olan başka milletvekillerinin de 

geçişi ile Demokratik İttifak’ın artan temsil sayısı, 

ülke siyasetinde de yeni hesapların yapılmasına 

neden olmaktadır. 

Şu an 18 milletvekili ile Altın Şafak’ın meclisteki 

temsil sayısına ulaşarak üçüncülüğü paylaşan 

Demokratik İttifak’ın, artacağı muhakkak olan 

milletvekili sayısı ile ülke siyasetinde söz hakkı 

olacak ilk üç siyasi oluşumdan biri olacağına ke-

sin gözüyle bakılmaktadır” diye konuştu.  

“Siyasi hayatımda bir kez kırılma yaşadım, 

YDP’den sonra siyasi zeminimde hep demokratik 

ve reformist oluşumlar yer aldı”

İlhan AHMET, 15 yıldır sürdürdüğü aktif siyasi 

hayatının son dönemlerinde, politik başarılarının 

yanısıra parti değişklikleriyle ilgili gündeme getiri-

len haberleri de değerlendirdi. “Amacım asla, salt 

siyaset olmamıştır. Öyle olsa, herşeye rağmen 

Yeni Demokrasi’de kalır yahut DİSİ’nin dağılması-

nın ardından Dora Bakoyanni ile daha sonra geri 

dönebilirdim. Ancak yapmadım. 

Bu siyasi kırılmanın ardından, 7 - 8 yıl süren 

siyasi boşluk dönemimde ben inancım ve ideolo-

jim doğrultusunda hareket etmeye devam ettim. 

Sonrasında da orta çizgide, her tür fundamen-

talizmden uzak, ilerici ve reformist kanatta yer 

alan biri olarak, siyaseten bu çizgide olduklarına 

inandığım Dimar ve Potami gibi oluşumlarda yer 

aldım. 

Şimdi de buna paralel olarak içinde yer aldığım 

Demokratik İttifak’ın, bölgeme ve hemşehrilerime 

daha aktif hizmet edebilmeme imkan sağlayacak 

tek oluşum olduğuna inandığım için burdayım. 

Her dönem bana güvenerek temsilcileri olmam 

için verdikleri oylarla, yer aldığım partileri ülke 

genelinde bölgesel en yüksek yüzdeye ulaştıran 

seçmeninde inancı ve tercihime desteği bu yön-

dedir.” dedi.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: İlhan AHMET’in Trakya Demokritus Üniversitesi’ndeki panelde “İslâm ve 

Terör” başlıklı sunumu.

                                                                                                                 09-11-2016

 “İslâm’ın terörle birlikte anılagelir olması gerçek Müslümanlara büyük haksız-

lıktır”

“İslâm bir din ve öğretidir. Her din ve öğreti gibi eleştirilecektir ancak İslamofo-

bi ile yapılan ırkçılıktır”

İlhan AHMET’in Trakya Demokritus Üniversitesi’ndeki 

panelde “İslâm ve Terör” başlıklı sunumu

Milletvekili İlhan AHMET, Trakya Demokritus Üni-

versitesi’ndeki panelde “İslâm ve Terör” başlıklı 

bir sunum gerçekleştirdi. 

Trakya Demokritus Üniversitesi Öğrenci Birli-

ği DAP tarafından düzenlenen panel, 7 Kasım 

Pazartesi akşamı üniversitenin Gümülcine’deki 

yerleşkesinde yapıldı. Panele konuşmacı ola-

rak katılan Rodop Milletvekili İlhan AHMET, son 

yıllarda 

özellikle 

Avrupa’da 

artan 

Müslüman 

karşıtlığı-

na dikkati 

çekerek, 

bu kar-

şıtlığı 

tetikleyen 

olumsuz Müslüman algısının nasıl bilinçli şekilde 

yayılmaya çalışıldığına işaret etti.
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“Avrupa’da tek tip Müslüman topluluk yoktur. 

Ancak Avrupa’da yaratılan tek tip olumsuz Müslü-

man algısı ile fobisi vardır”

Avrupa’da Müslümanların 7. yüzyıldan bu yana 

varolduğunu belirten İlhan AHMET, “Müslümanlar 

ile Avrupa arasında diplomatik ve ticari ilişkilerin 

geçmişi çok eskilere dayanmaktadır. Özellikle II. 

Dünya Savaşı’ndan sonra ise, Avrupa kıtasının 

yeniden inşasında iş gücü olarak çok sayıda 

Müslüman nüfus Avrupa’da ikame edilmiştir. 

Bugün Avrupa’da yerleşik Müslüman topluluklar, 

en az Avrupa ülkeleri kadar çeşitlilik göstermek-

tedir. Farklı toplusal yapılarda farklı siyasi görüşe 

sahip, pek çok farklı etnik ve kültürel gruptan ve 

milletten Mislüman vardır. Sonuç itibariyle, tek tik 

bir Müslüman topluluk yoktur. Ancak tek tipleştiril-

meye çalışılan olumsuz Müslüman algısı vardır” 

dedi.

Avrupa’daki genel algının aksine İslâm’ın sadece 

Araplar tarafından temsil edilmediğini belirten 

milletvekili, İslâm öğretisini benimseyen Müslü-

manların geniş bir yelpazede yer aldığını ifade 

ederek, “Pek çok Müslümanın dini anlama ve dini 

itikatlarını yerine getirme şekli ve yoğunluğu da 

farklıdır. Bazıları dindar iken bazılarının ibadetle-

rini yerine getirmede süreklilik göstermediği göz-

lenmektedir. Araştırmalar, örneğin Müslümanların 

% 10’unun düzenli olarak dua ettiğini, % 70’inin 

ise oruç ibadetini aksatmadan yerine getirdiğini 

göstermektedir” diye konuştu.

“Avrupadaki Müslüman nüfus, korku yaratıl-

maya çalışıldığı kadar sayısal çokluğa sahip 

değildir” 

 Avrupa’daki Müslüman nüfusun tahminlere göre 

19 milyon kişi ile Avrupa nüfsunun % 6’sını oluş-

turduğu söyleyen İlhan AHMET, aşırı sağcıların 

“Avrupa Müslümanlaşıyor” çığırtkanlığı ile yarat-

maya çalıştıkları korkuya dikkati çekti. 

Milletvekili, bu maksatlı manipülatif söylemler ne-

ticesinde Müslüman olmayan kesimde yaratılan 

algı düzeyinin geldiği noktaya Fransa ve İngilte-

re’den örnek vererek, “2014 yılında yapılan bir 

araştırmaya göre Fransızlar ülkelerindeki nüfusun 

% 31’inin Müslüman olduğunu, İngizlizler ise ülke-

lerindeki nüfusun % 21’inin Müslüman olduğuna 

inanmaktadır. Oysa aslında Fransa’daki Müslü-

manların genel nüfustaki oranı % 8, İngiltere’deki 

Müslümanlarınki ise % 5’tir” dedi.

“Gerçek İslâm inanışında ve öğretisinde terö-

re yer yoktur!”

Son yıllarda terör olayları ile birlikte anılagelir oaln 

İslâm’ın gerçek öğretisinde teröre yer olmadığını 

vurgulayan İhan AHMET, “ İslâm’a karşı büyük 

haksızlık yapılmaktdır. Gerçek İslâm, inananlarını 

adaleti sağlamaya ve barışa teşvik etmektedir. 

Saygın İslâm liderleri ve alimler, terörizme karşı 

kesin tutum sergilemekte ve şiddet ve ölüm 

temelli öğretiler ve bunların takipçisi marjinal 

gruplarla mücade etmektedir” diye konuştu.

Milletvekili, İslâm adına hareket ettiğini söyleyen 

bu aşırı grupların tehdit ve şiddetine pek çok 

Müslüman’ın da maruz kaldığını hatırlatarak, din 

adına yapılan terör eylemlerinde kurbanlar ara-

sında yer aldığını belirtti.

İlhan AHMET, “Bir çok Müslüman da terör ey-

lemlerinin kurbanı olmuştur. Dinlerinden dolayı 

herhangi bir güvence altında değildirler. Cihadçı 

militanlar yüzünden en fazla kurbanı yine İslâm 
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dünyası vermektedir” şeklinde konuştu.

“Tüm Müslümanlar terörist değilse, tüm terö-

ristler Müslüman mıdır?”

Dünyadaki ve Avrupa’daki her terör eyleminin 

ardında Müslümanların olduğuna dair kanaat ge-

lişmesinde medyanın tutumunu eleştiren milletve-

kili, “tüm terör eylemlerinin ardında Müslümanlar 

vardır” algısının medya tarafından beslendiğine 

işaret etti. 

“Oysa 2013 yılı verilerine göre, Avrupa’da mey-

dana gelen 152 terör saldırısının sadece 1 tanesi 

dini nedenlere dayanmakta, 84 tanesi ise aşırı 

milliyetçilik ve ayrımcılık gibi nedenlere dayan-

maktadır” diyen milletvekili, “Bu da göstermek-

tedir ki, Avrupa’nın asıl sorunu aşırı milliyetçi 

ayrılıkçı akımlar ve eylemlerdir. Bu noktada tüm 

terör saldırılarında Müslümanlara vurgu yapılma-

sı, haksızlıktır” diye konuştu.  

“Charlie Hebdo’daki karikatürler ne kadar 

rencide edici olsa da hiç bir Müslümanın kar-

şılığındaki terör saldırısını onaylaması düşü-

nelemez”

Fransa’da yayımlanan ve yaptığı mizahi yayının 

merkezine Müslümanları oturtan Charlie Hebdo 

adındaki dergiye yönelik yapılan saldırıya da 

değinen İlhan AHMET, “Müslümanlar, Charlie 

Hebdo’daki yayınlardan rencide olduklarını ifade 

etmektedir. Ancak bu, karşılığında herhangi bir 

ölümcül eylemi destekledikleri anlamanı gelme-

mektedir. Kaldı ki o dönem pek çok Müslüman 

örgüt, bu saldırıyı açıkça kınamış, herhangi bir 

terörist eyleme İslâm’ın alet edilmesinin de kabul 

edilmez olduğunu vurgulamıştır. İfade özgürlü-

ğüne olan saygılarını dile getirmek için de başta 

Paris’te olmak üzere diğer Avrupa başkentlerinde 

gerçekleşen barışçıl protestolara da katılarak 

destek vermişlerdir” dedi.  

“Avrupa’da yükselen Yahudi karşıtlığı  dikkat 

çekicidir”

Milletvekili İlhan AHMET,  Avrupa’daki antisemi-

tizm hareketinde görülen artışa da değindi. Avru-

pa’da eskiden beri var olan Yahudi karşıtı antise-

mitik düşünce ve hareketlerin son yıllarda Avrupa 

toplumu içinde daha da arttığını belirtne milletve-

kili, “Pew Research Center’ın araştırmasına göre, 

Almanya’da halkın % 25’inin, İspanya’da ise % 

50’sinin Yahudiler hakkında olumsuz düşünceye 

sahip olduğunu” belirtti.

Avrupa’daki yükselen antisemitik hareketliliğin 

kaynağında Müslümanların olduğuna dair iddi-

aları da değerlendiren milletvekili, “Müslüman 

nüfusun % 6 olduğu Almanya’da halkın % 25’inin 

Yahudi karşıtı düşüncelere sahip olması, yine 

Müslüman nüfusun % 3 olduğu İspanya’da halkın 

% 50’sinin Yahudi karşıtı düşüncelere sahip 

olmasında bu ülkeler içindeki Müslüman toplu-

luklardan ziyade eskiden beri varolan antisemitik 

düşüncelerin etkili olduğu muhakkaktır. Diğer 

türlü her iddia sadece Müslümanlar ile Yahudiler 

arasında düşmanlık yaratma amacı gütmektedir” 

diye konuştu.

“Toplumdan dışlanan Avrupalı genç Müslü-

manlar, marjinal grupların çekimine kapılmak-

tadır” 

İlhan AHMET, pek çok faktörün etkisiyle sosyal 



20

dışlanmaya maruz kalan Avrupalı genç Müs-

lümanların, aşırı ve ayrılıkçı grupların kurbanı 

olabildiklerine dikkati çekti. Milletvekili, özellikle 

çalışma ve eğitim hayatı ile sosyal yaşamda 

ayrımcılığa son vererek, dengeli bir toplumsal 

yapı oluşturacak çözümlerin hayata geçirilmesi 

gerektiğine vurgu yaptı.

Tahminlere göre, genç Mülümanların % 0,1’inin 

cihatçı militan gruplara dahil olduğunun öngörül-

düğünü ifade eden milletvekili, topluma aidiyet 

hissi sağlandığı takdirde, gençlerin cihad propa-

gandası ile aşırı uçlar tarafından tuzağa düşürül-

mesinin de önüne geçilebileceğini belirtti.

“İslâm bir dindir ve her din ve öğreti gibi 

eleştirilmektedir. Ancak İslamofobi adı altında 

yapılanlar, ırkçılıktır.”

İslamofobiyi, “şiddet ve ayrımcılık emeli güdü-

lerek, Müslümanlar aleyhine kalıplaşmış bazı 

tarihsel yanlış ve olumsuz fikirlerin yayılmasını 

teşvik eden ırkçı bir söylem” olarak tanımlayan 

milletvekil İlhan AHMET, İslamofobinin, Müslü-

manların hatta Müslüman’a benzeyenlerin gerek 

sosyal gerek kurumsal yapıda dışlanmasına 

hizmet ettiğini söyledi.

Milletvekili, Müslümanlara karşı basmakalıp 

düşüncelerden türeyen İslamofobinin bu şekliyle, 

İslâm eleştirisi yapmaktan uzak olduğunu belir-

terek, “İslâm bir din ve öğretidir. Her din ve öğreti 

gibi de eleştirilebilir. Ancak İslamofobi ile yapıla-

nın bununla bir ilgisi yoktur” diye konuştu. 

“Suçla ve terörle mücadele kapsamında ‘ırk 

profili oluşturma’, toplum içinde daha fazla 

ayrımcılığa yol açmaktan öte fayda sağlamaz”

Toplumda asayişi sağlama gerekçesiyle ‘ırk profili 

oluşturma’ düşüncesinin, uluslararası yasalarla 

da yasaklandığının altını çizen İlhan AHMET, 

“kişilerin ırkına, etnik kökenine, dinine, doğduğu 

yere, bazı ülkelerle telefon görüşmelerine, banka 

işlemlerine, ikamet statüsüne ve hatta dış görü-

nüşüne bakılarak bir profile dahil edilmesi, son 

derece sakıncalı, ayrımcı ve yasa dışı olduğunu” 

vurguladı.

Milletvekili, “Irk profili oluşturmanın suçla ve 

terörle mücadelede etkili ve verimli bir yöntem 

olmadığını” belirterek, “asayişin sağlanmasında 

ihtiyacımız olan toplumu birbirinden ayrıştırmaya, 

uzaklaştırmaya ve yabancılaştırmaya neden ola-

cak böylesi yöntemler değil, toplumun her ferdinin 

işbirliği içinde olacağı, hem birbirlerine hem de 

resmi makamlara güveneceği yöntemlerdir” diye 

konuştu.

Milletvekili İlhan AHMET konuşmasını, Katolik 

dünyasının ruhani lideri Papa Francis’in İslâm’la 

ilgili şu sözlerine atıfta bulunarak tamamladı.

“İslâm terör değildir, herhangi birinin bunu söyle-

mesi, ne doğru ne de isabetlidir.” 

“Her dinin, küçük bir grup köktendincisi vardır.”

“İslâm şiddeti hakkında konuşmak istemiyorum, 

çünkü o zaman katolik şiddeti hakkında da konuş-

mam gerekecek.”

“Her gün gazeteleri karıştırdığımda, şiddet görü-

yorum. Kız arkadaşlarını öldürenleri, kayınvalide-

lerini öldürenleri görüyorum ve bunların hepsinin 

vaftiz edilmiş katolikler olduğunu hatırlıyorum.”

“Terör her yerde vardır, bazı Afrika ülkelerindeki 

ırkçı terörü bir düşünsün herkes.”

“Terör, başka bir seneçek olmadığı zaman ortaya 

çıkar ve büyür. Ve o zaman artık işin merkezinde 

tanrı olarak para durur.”
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

Konu: Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, Doğu Makedon-

ya - Trakya Eyalet Başkanı Yorgos Pavlidis ile görüşmesi                                                                                  

Gümülcine, 24-02-2016                                                                                                            

Rodop Milletvekili İlhan AHMET’in, 
Doğu Makedonya - Trakya Eyalet Başkanı 

Yorgos Pavlidis ile görüşmesi    

İlhan AHMET, “Pavlidis ile tesis ettiğimiz kurumsal 

işbirliği memnuniyet vericidir”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Doğu Makedon-

ya - Trakya Eyalet Başkanı Yorgos Pavlidis ile 

biraraya geldi. Eyalet Başkanı Pavlidis’in maka-

mında gerçekleşen görüşmede milletvekili İlhan 

AHMET, üyesi olduğu Meclis Bölgesel Kalkınma 

Daimi Komisyonu’nun Başkanı tarafından Pavli-

dis’e gönderilen daveti de iletti.

İlhan AHMET, komisyon 

üyelerine 2014 - 2020 

yeni programlama 

dönemi için bölgesel 

stratejik planlama he-

deflerini sunacak olacak 

Pavlidis’e, bölge için 

son derece önemli olan 

bu konuda projelerini 

dinlemeye hazır olduk-

larını belirtti.

Milletvekilinin ziyaretin-

de Pavlidis, 17 aylık yönetimi döneminde eyalet 

çapında gerçekleştirdikleri faaliyetlerden bah-

sederek, bu süre zarfında tüm ülkede etkili olan 
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siyasi istikrarsızlığa ve bankalara getirilen sınırlı 

işlem hacmine rağmen, bir önceki programdan 

çıkan fonlara aktarılan kaynaklardan yararlanabil-

mek için nasıl çaba sarfettiklerini anlattı.

“Rodop Bölgesi’ndeki öncelikli projelerimiz altyapı 

ve sulama sistemi için”

Rodop Bölgesi’nde gerçekleştirmeyi düşündük-

leri öncelikli altyapı ve sulama projeleri hakkında 

da milletvekiline bilgi veren Pavlidis,“Kuru Çay 

(Κομψάτο) barajının açılması, sadece projesi 

için 1,2 milyon Euro ve tamamlanması için de 20 

milyon Euro gereken Yassıhöyük (Ιασίου) barajı 

çalışmalarının başlatılması, Maronya - Dedeağaç 

sahil hattının düzenlenmesi ve Kalfa ile Sirkeli’ye 

toplamda 1,65 milyon Euro bütçeli 6 tane ‘İrlanda 

geçiti’ nin yeniden inşaatı projelerini Mart ayında 

açılacak ihale ile hayata geçirmeyi hedefliyoruz” 

diye konuştu.

Öte yandan Pavlidis, Yassıköy - Yalımlı arasın-

daki köy yolu çalışması için AB Kalkınma Fonu 

ESPA’ dan kaynak aktarımı sağlayacak çalışma 

bir çalışma içinde olduklarını da ifade ederek, 

Doğu Makedonya - Trakya Eyaleti’nde 2021’e ka-

dar gerçekleştirilmesi planlanan doğal gaz dağı-

tımı için, Yunanistan Gaz Dağıtım Şirketi (ΔΕΠΑ) 

ile yapacakları anlaşmanın çerçevesi hakkında da 

milletvekiline bilgi verdi.

“Hem bölgemiz hem de Rodop İli için birlikte 

çalışmaya devam”

Görüşmede İlhan AHMET, Doğu Makedonya 

Trakya Eyaleti Rodop İli’nin milletvekili olarak 

Eyalet Başkanı Pavlidis ile tesis ettikleri başarılı 

kurumsal ilişkiye dikkati çekerek, bu işbirliğinin, 

tüm bölgeyi ama özellikle de Rodop İli’ni ilgilendi-

ren projelerin tamamlanmasıyla daha da memnu-

niyet verici bir boyuta taşınacağının altını çizdi. 

Milletvekili, bunun için gerek meclis çatısı altında 

gerekse de ilgili bakanlıklar nezdinde gereken 

her tür yardıma hazır olduğunu bir kez daha dile 

getirdi. 
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MİLLETVEKİLİ İLHAN AHMET’İN, DOĞU MAKEDONYA 
-  TRAKYA YENİ EYALET BAŞKANI HRİSTOS METİOS İLE 

GÖRÜŞMESİ

Milletvekili İlhan  Ahmet, Doğu-Makedonya ve 

Trakya yeni seçilmiş Eyalet Başkanı Hristos Me-

tios’u ziyaret ederek tebrik etti ve yeni görevinde 

kendisine başarı-

lar diledi. Ayrıca, 

milletvekili, yakın 

zamanda vefat 

eden eski eyalet 

başkanı Pavlidis’in 

Doğu Makedonya 

-  Trakya bölgesi 

ile ilgili gelişim 

projelerini hayata 

geçirmek için yar-

dımcı olmaya hazır olduğunu dile getirdi.

Görüşmenin akabinde milletvekili İlhan Ahmet 

şunları söyledi:

Gümülcine, 14 – 11 – 2016

İlhan Ahmet – Hristos Metios görüşmesi samimi ve sıcak bir ortamda gerçek-

leşti

• Her iki taraf da samimi kurumsal bir işbirliği içinde olacaklarına dair söz 

verdi.

• Milletvekili, ‘Bölgemiz için önemli olan, insana ve çevreye saygıyla adil 

bir gelişme sağlamaktır’ dedi.
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“Değerli dostum ve Doğu-Makedonya ve Trakya 

yeni seçilmiş Eyalet Başkanı Hristos Metios’u 

ziyaret ettim ve kendisine, bölgemiz konuları ile 

ilgili ulusal parlamento düzeyinde kendisiyle iş-

birliği yapmak istediğimi ifade ettim. Zaten, yakın 

zamanda vefat eden ve bölgemiz için katkıları çok 

değerli olmuş olan eski eyalet başkanı Pavlidis ile 

de, buna benzer bir işbirliği içindeydim.

Ekonomik gerçekler çok kötü ve zor görünmekte, 

ancak bunlar kaçınılmaz, ve inanıyorum ki, istek 

varsa ve hep birlikte hareket edilirse güçlü olabi-

liriz ve bölgemiz için herşeyin en iyisini ve en faz-

lasını elde edebiliriz. Ayırıcı çizgiler olmaksızın, 

tabular olmadan, sadece ve sadece çevreye ve 

öncelikle bölge insanımıza saygı çerçevesindeki 

adil gelişme kriteri ile bunları başarabiliriz. Ben 

de, eyalet başkanının önceliklerini dinlemek ve 

bir milletvekili olarak kendisine nasıl ve ne yönde 

yardım edebileceğimi belirlemek istiyorum. 

Size hatırlatmak isterim ki, bundan birkaç ay 

önce, üyesi olduğum Meclis Bölgeler Komis-

yonu’nda, şahsi girişimim ile Yorgos Pavlidis’i 

misafir etmiştik. Bu Komisyon aracılığı ile, Doğu 

Makedonya – Trakya bölgesinin gelişme süreci, 

hedefleri ve bakış açısı hem merkezi hükümete 

hem de ilgili bakanlıklara sunulmuş oldu. Takdir 

ediyorum ki, sayın Hristos Metios ile bu çalış-

malara devam edeceğiz. Tabii ki, hükümet ve 

bakanlıklar bizi dinleyecek mi ve önerilerimizi ka-

bul edecek mi, onu bilemiyoruz, o ayrı bir sorun. 

Ama iddialar vardır, belgelenmiş durumdadır, aktif 

ve günceldir. Doğu Makedonya – Trakya Eyaleti, 

bölgenin genel gelişimine yardımcı olmak, hatta 

mevcut hükümete katkıda bulunmak için, tüm 

siyasi ve bilimsel potansiyele, iyi niyete ve eğitime 

sahiptir.

Bir eyalet, bir bölge partileştirilemez. Ülkeyi kim 

yönetirse yönetsin, önemli olan, gelişme kay-

detmektir ve bölgemiz için en iyi sonuçları elde 

etmenin yollarını bulmaktır”. 

Doğu-Makedonya ve Trakya Eyalet Başkanı Hris-

tos Metios da şunlara değindi:

“Rodop ili milletvekilleri ile ve tabii ki tüm bölge 

milletvekilleri ile işbirliği içinde olmayı ben de 

arzuluyorum ve bunun için çaba göstereceğim. 

Konular ve sorunlar tabi ki var. Bunlarla ilgili ko-

nuşacağız ve inanıyorum ki, geçmişte olduğu gibi, 

bundan sonra da çok iyi bir işbirliğimiz olacak”.  
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme
                                                                                                                   27-04-2017
KONU: Başbakanın uydu anteni vaadi ve heba olan 2 milyon Euro

Başbakanın uydu anteni vaadi ve heba olan 2 milyon Euro

Sevgili soydaş-

larım,

Başbakan 

Tsipras’ın böl-

gemize gerçek-

leştirdiği son 

ziyaretinde tek 

taraflı olarak 

Azınlığımıza 

vaad ettiği uydu 

anteni sözünün, 

bugün vaad 

olmaktan öteye 

geçemeyerek 

bütçeden ayrılan 2 milyon Euro’nun da bu vaadle 

heba edildiğini görmekteyiz.

Başbakan tarafından önce tüm Azınlık bireylerini 

kapsayacağı açıklanan uygulamanın daha sonra 

büyük ölçüde sınırlandırılarak, sadece Balkan 

kolundaki bazı yerleşim bölgelerindeki Azınlık 

bireylerini kapsayacağı belirtildi.

Zaten, Azınlık insanının günlük pratiklerinde 

yaşam kalitesini arttırmada hiçbir katkı sağlama-

yacak böylesi bir vaadi üstelik Azınlığın talebi 

olmadığı halde ilan eden hükümetin, böylece 

sözünü tutamadığına kısa zamanda hep birlikte 
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şahit olduk.    

Azınlık bireylerinin birincil derecedeki yaşamsal 

ihtiyalarını dikkate almaksınız, uydu anteni ihti-

yacı gibi “yaratılan suni ihtiyaç” üzerinden sözde 

vaadde bulunan iktidar, aslında bu 2 milyon Euro 

ile Azınlığımıza nasıl gerçek fayda sağlayacağını 

hiç düşünmediğini, önemsemediğini bir kez daha 

gözler önüne sermiştir.

Oysa söz konusu para ile;

1. Yunanistan Tarım Tazminatları Kurumu’na 

(ELGA)  tütün üreticilerinin ödemek zorunda oldu-

ğu yıllık sigorta prim bedeli yarıya indirilebilir,

2. Ülkenin en fakir bölgesi olduğu dikkate alına-

rak, bölgeye özel Ortak Gayrimenkul Vergisi (EN-

FİA) bedelinde % 30 indirim sağlanması yönünde 

düzenlemeye gidilebilir,

3. Genç Çiftçi (νέος αγρότης) programına Rodop 

İli’nden dahil edilecek çiftçi sayısı arttırılabilirdi. 

Azınlık bireylerinin sosyal faydasına katkı sağla-

yacağı muhakkak olan bu fırsatlar değerlendiril-

mek yerine, “lüks” niteliğindeki tamamen uydurul-

muş bir ihtiyaç üzerinden kaynak israfına gidildiği 

çok açıktır.

Başbakanın ardından Dijital Politika Bakanı Nikos 

Pappas’ın Rodop İli’ne gerçekleştirdiği ziyaret-

te, gerek konuyla ilgili gerekse Azınlığın gerçek 

ihtiyaçlarının karşılanmasına yönelik beklentileri 

karşılayacak gerçekçi bir söylem dile getireme-

mesi de, ne yazın ki hükümetin Azınlığa yönelik 

umursamaz tutumunda değişiklik olmadığını 

göstermiştir. 

Azınlıktan seçilmiş olan üç (3) milletvekili ile 

iktidarda kalan bir hükümetin ve Başbakanın, 

Azınlığımıza içinde bulunduğu bu ağır ekonomik 

koşullar altında yardımcı olmayı tercih edeceğine 

böyle bir tasarrufa gitmesi halkımızda büyük ha-

yal kırıklığı yaratmaktadır. Başbakanı esnafımız, 

gençlerimiz ve rençperlerimiz için Meclis’te sun-

duğumuz tekliflerimizi biran önce dikkate almaya 

bir kez daha davet ediyoruz.

Azınlık milletvekili olarak, bölgemizin ve bölge 

halkının gerçek sorunlarının takipçisi olmaya, pra-

tik ve işlevsel şekilde hayata geçirilebilir çözüm 

önerilerimizi dile getirmeye devam edeceğimi 

kamuoyunun dikkatine sunmak isterim. 

Saygılarımla

Av. İlhan AHMET

Rodop Milletvekili
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

                                                                                                                 02-02-2017

“Bakanlık ve hükümet, Azınlığa ve Trakya halkına karşı yapılan hakarete sessiz 

mi kalacak?” 

“Bakanlık ve hükümet, Azınlığa ve Trakya halkına karşı 

yapılan hakarete sessiz mi kalacak?”

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, Yunanistan Bas-

ketbol Federasyonu Başkanı Yorgos Vasilakopu-

los’un Azınlığı hedef alan skandal açıklamaları 

hakkında Spor Bakanı Yorgos Vasiliadis’i göreve 

çağırdı.

Federasyon  başkanının, İskeçe’de oynanması 

beklenen PAO - ARİS takımları arasında ger-

çekleşecek olan basketbol kupa final maçının 

bölgede yaşayan Azınlık mensuplarının tehlike 

yaratabileceği gerekçesiyle başka bir şehirde 

yapılacağı yönündeki açıklamasının, federasyon 

sekreteri Panagiotis Tsagkronis tarafından da 

yinelenmesi üzerine İlhan AHMET, konuyu spor 

bakanının dikkatine sundu. 

“Vasilakopulos’un hasmane sözleri, Trakya’da 

ayrılıkçılık ve aşırılığı körüklemektedir”
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Bugün (2 Şubat Perşembe) Atina’da Spor Ba-

kanlığı Müsteşarı ve Atletizm Federasyonu Genel 

Sekreteri İoulios Sinadinos ile görüşen milletve-

kili, Basketbol Federasyonu Başkanı Vasilako-

pulos’un Azınlık ve bölge hakkındaki hasmane 

ve bölücü sözleri üzerine bakanlığın harekete 

geçmesini istedi. 

“Devlet, bir spor müsabakasının sorunsuz şekilde 

gerçekleşmesini garanti edemiyor mu?”

Söz konusu açıklamayı, Trakya’daki Azınlık ve 

çoğunluk toplumunun barış içinde birlikte yaşa-

masını adeta engelleme amaçlı, ayrılıkçılığı ve 

aşırılığı körükleyen ifadeler olarak değerlendiren 

İlhan AHMET, “Bir spor karşılaşmasının belirli bir 

yerde gerçekleşmemesi için sebep sunarken, 

Yunanistan’ın bir coğrafi bölgesi olan Trakya’yı ve 

orada Azınlığın oluşunu sebep olarak kullanmaya 

kimsenin hakkı yok. Bu, belirli bir nüfus özelliğin-

den dolayı, bir spor karşılaşmasının sorunsuz bir 

şekilde gerçekleşmesine garanti veremeyen bir 

devletin yeteneksizliğinin açık bir ıspatıdır” dedi.

“Final maçı İskeçe’de oynanmalı, hükümet bu 

ayıptan kurtulmalı!”

Vasilakopulos’un ve Tsagkronis’in açıklamala-

rının, tüm Trakya halkına karşı bir hakaret ve 

toplumsal barışa karşı son derece tehlikeli oldu-

ğunun altını çizen İlhan AHMET, “Ne zamandan 

beri, bir toplumda bir azınlığın varoluşu, bir spor 

karşılaşmasının gerçekleşmesine tehdit oluşturu-

yor, hatta ve hatta, takımların holiganları ve aşırı 

siyasi oluşumların taraftarları bahane olarak kul-

lanılıyor? Bu ayıp karşısında hükümetin artık tek 

bir seçeneği kalıyor, o da, basket kupa finalinin 

İskeçe’deki kapalı spor salonunda gerçekleştiril-

mesini sağlamak” diye konuştu.

Milletvekili, Trakya bölgesinin her yıl, futbol, 

basketbol, voleybolda onlarca spor etkinliğine 

sorunsuz bir şekilde evsahipliği yaptığını da 

hatırlatarak, Atina ve Selanik gibi büyük şehir-

lerde gerçekleşen önemli spor müsabakalarında 

yaşanan olayların benzerine Trakya’da hiç şahit 

olunmadığına da dikkati çekti.

“İskeçe’nin evsahipliği, Trakya halkının ve sporse-

verlerin ortak talebidir”

Bakanlığı ve hükümeti Trakya halkına ve sporse-

verlere karşı yapılan bu saygısızlığın ve haksız-

lığın derhal giderilmesi için harekete geçmeye 

çağırarak, “bu final maçının İskeçe’de gerçek-

leşmesi artık tüm Trakya halkının ortak talebidir. 

Zira ancak bu talebin gerçekleşmesiyle bölge ve 

Azınlık hakkındaki bu son derece tehlikeli yanlış 

anlaşılma giderilebilecektir” dedi.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

Irkçılığa hayır

Filistin halkına yapılan zulüm elbette ki kesindir 

ve şiddetle bu zalimlerin biz de karşısındayız. 

Fakat ırkçılığa ve Nazizm’e dayanan cinayetleri 

veya din farklılığı sebebi ile insanların öldürülme-

sini hoş gören, haklı gören zihniyetin de karşı-

sında olmak 

zorundayız ve 

karşısındayız.

Biz zalimin de-

ğil mazlumun 

yanındayız.

Biz savaşın 

değil barışın 

yanındayız.

Biz ırkçılığa ( 

Nazi veya İsrail 

veya DAİŞ ) 

dayanan, 

insanı Allah’tan önce kendine göre yargılayıp 

cezalandırma hakkını kendinde gören düşüncenin 

yanında değil, insanı insan olarak gören düşünce-

nin, değerlerin ve hoşgörünün yanındayız... 

İnsanları öldüren bu zihniyetin, ister yahudi dinine 

ve milletine mensup olsun , ister müslüman olsun, 

ister hristiyan olsun, kısacası inancı ve milleti ne 

olursa olsun bu ayrışma ve öldürme sebebi asla 

olamaz.

Biz İslam dinine mensup olarak barışa inanıyoruz. 

Biz Kur’an’ın ayetlerine inanıyoruz ve daha sonra-

dan insanlar tarafından din diye uydurulmuş olan 

ve İslam’a sokulmuş olan şirk dinine inanmıyoruz.

Hitler’in Υahudi’leri katletmesini, İsrail’in müs-

lümanları katletmesini, ISIS’in müslüman ve 

hristiyan ayırımı yapmadan insanları katletmesini 

zalimlik olarak kabul ediyoruz. 

Hiç kimse, 

Nazi-Faşizim 

ideolojisine 

mensup olan 

Hitler’i haklı 

bulamaz , veya 

Büyük İsrail’i 

kurmak uğruna 

Kabala anla-

yışına göre 

filistinlilerin ve 

müslümanların 

katledilmesini 

haklı bulamaz, veya sözde İslam devleti uğruna 

insanların öldürülmesini haklı bulamaz.

Bunu haklı gören kim olursa onun karşısındayız. 

Bu zalim düşünceleri haklı gören kimselerin sıfatı-

na kimliğine ve makamına bakmaksızın hepimizin 

ve özelikle biz Müslüman Türk azınlık üyelerinin 

bu zihniyeterin karşısında olmalıyız. Bu bir insan-

lık ve medeniyet gereği olduğu gibi aynı zamanda 

gerçekten islami bir tavırdır. 

Zira Kur’an bir barış dinidir ve zalimin, tagutun ( 

haddini aşanın ) karşısındadır.
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Basın Duyurusu-Bilgilendirme

KONU: Demokratik İttifak Meclis Grubu Sekreteri Vasilis Kegkeroglou ziyareti 

ve Fofi Gennimata’ya başkanlık seöimlerinde destek

                                                                                                               30-10-2017

İLHAN AHMET: “Demokratik İttifak’ın birliğini ve Fofi Gennimata’yı destekliyo-

rum”

 Demokratik İttifak Meclis Grubu Sekreteri Vasilis 
Kegkeroglou ziyareti ve Fofi Gennimata’ya başkanlık 

seçimlerinde destek

Demokratik İtti-

fak’ın Meclis Grubu 

sekreteri sayın 

Vasilis Kegkerog-

lou’nu Rodop ilinde 

ağırlama fırsa-

tım oldu. Birlikte 

Gümülcine Sanayi 

Bölgesi’ndeki 

DIAXON fabrikasını ziyaret ettik. Bölgede yoğun 

işsizliğin yaşandığı bu dönemde, hem Demokra-

tik İttifak olarak hem de bölge milletvekili olarak  

şahsen ben, sanayi bölgesinin gelişmesine çok 

önem vermekteyiz. 

Ayrıca, Tütün Üreticileri Kooperatifi’ni de ziyaret 

ettik. Çünkü ilimizdeki çiftçilerin %50’ sini oluştu-

ran tütün üreticileri, aynı zamanda bölge esnafına 

ve insanına ekonomik kalkınma sağlamaktadırlar.

Tabi ki Demokratik İttifak olarak şu anda bir seçim 

süreci içindeyiz. 

Bu yeni Demokra-

tik Oluşumun bir-

liğini ve geleceğe 

yürümesini sağla-

yacak yeteneğe ve 

mücadeleci ruha 

sahip olduğunu 

düşündüğüm için 

de, Demokratik İttifak başkanlığına en uygun ada-

yın Fofi Gennimata olduğuna inanıyor ve kendisi-

ni destekliyorum.

Fofi Gennimata’nın bir vizyonu var, belirli bir planı 

var ve “Yunanistan” programı çerçevesinde ülkeyi 

geleceğe taşıyacak belirli taahhütleri var.

Meclis’te verdiğimiz mücadele öncelikle toplum ve 

toplumun sorunları içindir ve tabi ki de ülke ve itti-

fakımız için merkez solda hepimizin birlik olacağı 

bir sonraki gün içindir. 
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                                            BAŞBAKAN’A SORUYORUM!!
                                                                         

                                                                                                                                         25-11-2016

Başbakan Aleksis Tsipras’ın önümüzdeki günlerde Batı Trakya’yı ziyaret edece-
ğini öğrenmiş bulunuyorum. 

Sayın başbakanın bölgemi-

ze gerçekleştireceği ziya-

ret öncesi, başbakanın ve 

özellikle Azınlık kamuoyunun 

dikkatini, bölgemizi ve Azınlı-

ğımızı son derece yakından 

ilgilendiren, çözüm bekleyen 

konulara çekmek istiyorum. 

Bu amaçla, seçim öncesi 

vaadlerine inanan ve bin-

lerce oyla 3 soydaş mil-

letvekilini de SYRİZA’dan 

seçen mazlum bölge halkına 

teşekkür olarak, Trakya’yı 

ve Azınlığımızı iktidar ortağı aşırı sağcı ANEL’in 

idaresine terkeden, ülke genelinde ve Azınlığı-

mız içinde icraatlardan (!) çok siyasî basiretsizlik 

örneklerine imza atan iktidar partisi SYRİZA’nın 

ve ülke yönetiminin başında bulunan Başbakan 

Tsipras’a sözlerini hatırlatıyor ve buradan açıkça 

soruyorum;

1. AB Tarım Komiseri Hogan’ın, tütün 

üreticisine ek prim verilmesine hukuki ve mali 

engel bulunmadığına dair gerek yazılı gerekse 

sözlü beyanı ve direktifleri 

doğrultusunda, siz hükü-

met olarak, binlerce oyu ile 

güvenini aldığınız bölge ve 

Azınlık insanına ekonomik 

destek sağlayacak bu hakkı 

verecek misiniz?

2. Vaad ettiğiniz üzere, 

Azınlık insanının yaşadığı 

dağlık ve az gelişmiş yerle-

şim bölgelerinde ENFIA’yı 

(garimenkul vergisi) kaldıra-

cak mısınız?

3. Azınlık eğitimini, hükü-

met ortağınız olan ANEL’in 

vesayetinden alıp, demokrasiye inanan ve azınlık 

haklarına saygı duyan kadrolara emanet edecek 

misiniz?

4. Vakıflar ile Müftülüklerde, Azınlığın irade-

sine saygılı dinî örf ve adetlere uygun çözümleri 

hayata geçirecek misniz?

5. Bölgemizde yaşanan doğal afetten 

ağır şekilde etkilenen Azınlık çiftçisinin, ev, ekili 

arazi ve ziraî araçlarında meydana gelen büyük 

hasarların belirlenmesi için aylardır yapılmayan 

tespit çalışmalarını yaparak, zarar tazminatlarını 



32

ödeyecek misiniz?

6. Bölgemizdeki işsizlikle mücadele konu-

sunda, özellikle de genç işsizlere istihdam yarat-

mada AB destekli fon ve programları (Voucher 

gibi) hayata geçirecek misiniz?

7. AB’nin ve ülkenin en geri kalmış ve kişi 

başına düşen gelir düzeyinin en düşük olduğu 

Trakya’da, ağır ekonomik zorluklar altında yaşam 

mücadelesi veren bölge ve halkı için acil bir kal-

kınma planınız var mı?

8. Yüksel okul ve üniversitelerde eğitim gö-

remeye hak kazanmış ancak yatay geçiş (metag-

rafi) hakları uygulanmadığı için eğitim yılına hâlâ 

başlayamamış olan Azınlık mensubu öğrencilere, 

bu yatay geçiş (metagrafi) hakkını uygulamayı 

düşünüyor musunuz?

9. Trakya sanayi bölgesini yeniden canlan-

dıracak işletmelerin faaliyete geçmesini ve istih-

dam yaratmasını sağlayacak yatırımlar yapılması 

için, kalkınma kanunu kapsamında özel destek 

kararlarını içeren bir dizi tedbiri alacak mısınız?

Sayın Başbakan,

 Bütün bu sorulara ve daha nicelerine 

cevap alabilmek için, parlamentoda 1 yıldır temsil 

ettiğim bölge halkı adına nasıl büyük bir mücade-

le verdiğimi siz de biliyorsunuz.

 Yürüttüğüm bu siyasi mücadelede yegâ-

ne amacımın, bölgemin kalkınmasına yardımcı 

olmak ve bölge insanının refah düzeyinin artması-

na katkı sağlamak olduğunu siz de biliyorsunuz.

 Aktif siyasi hayatım boyunca çalışmala-

rımda partizanlıktan uzak durarak, önceliğe böl-

gemi ve bölge insanlarının menfaatlerini koyarak 

hareket ettiğimi ve bu doğrultuda eğer varsa, sizin 

de yapacağınız muhtemel çalışmalara destek 

vermeye hazır olduğumu da biliyorsunuz.

Ancak buna rağmen,  tüm öneri, teklif ve işbirliği 

çağrılarımıza karşılık sizden aldığımız tek cevap, 

HAYIR’dır.

Sayın Başbakan,

Size hatırlatmak isterim ki, Azınlığımız tarihi 

boyunca hiçbir dönem partizan olmadığı gibi her 

zaman ülkesine bağlı, yasalara saygılı, vatandaş-

lık görevlerini yerine getiren bireylerden oluşan bir 

topluluk olmuştur. 

Ancak ülkedeki diğer vatandaşlar gibi Azınlık 

insanı da artık sizin boş vaadlerinizden, icraat 

yoksunu hükümetinizden ve yalanlarla bezeli 

iktidarınızdan bıkmış, usanmıştır.

İşte size açıkça bir kez daha soruyorum;

 Azınlığımıza verdiğiniz sözleri tutacak 

mısınız?

 Azınlığı ciddiye alacak mısınız?

 Azınlık çiftçisine, gençlerine, öğrencileri-

ne, işsizlerine, kadınlarına, yaşlılarına, esnafına, 

kurumlarımıza, dinimize, değerlerimize saygılı 

olacak mısınız?

 Azınlık toplumuna talep ettiği ve hakkı 

olan yaşam standartlarını sunacak mısınız?

Sayın Başbakan,

Tüm bunlar için gerekli olan siyasi irade, sizde var 

mı??

EVET mi?? HAYIR mı??

Eğer cevabınız HAYIR ise; 

Seçim sandığında Azınlığın da size cevabı, şüp-

hesiz ki HAYIR olacaktır!! 

Av. İlhan AHMET

Rodop Milletvekili
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DEMOKRATİK İTTİFAK MECLİS GRUBU

Prot. No. 2620/18-10-2018
Atina, 18 -10- 2018
SORU ÖNERGESİ 

Başbakan sayın Aleksis Tsipras’ın dikkatine
KONU:  16 Ekim 2018 tarihinde gerçekleşen Bakanlık Kurulu’nda bahsi geçen 
konular

Başbakan sayın Aleksis Tsipras’ın dikkatine

Dış İşleri Bakanı ve Savunma Bakanı arasında 

geçen gizli ödeneklerin idaresi ile ilgili ve sadece 

bunlarla kalmayıp, Prespa anlaşmasının ve daha 

başka “ses getiren” benzer konuların onaylan-

ması için karşılıklı suçlamalar devamlı olarak 

gündemde yer almaktadır. Ve bütün bunlar sayın 

Başbakan, sizin de hali hazırda bulunduğunuz ve 

başkanlığını yaptığınız Bakanlar Kurulu toplantı-

sında olmaktadır, Açıkçası, Bakanlar Kurulunda 

böyle bir durumun yaşanması bugüne kadar pek 

de görülmüş bir olay değildir. Ayrıca, toplantı 

esnasında Bakanları arasında bu tür suçlamaları 

duyup da bir Başbakanın tepkisiz kalması da 

bugüne kadar görülmemiş bir tablodur. Belirtme-

miz gerekir ki, bu tür suçlamaların uluslararası 

boyut alması ve duyulması, ülkemizin itibarını beş 

paralık etmektedir. Son olarak,  Meclis Başkanı’ 

nın açıklama amaçlı yapmış olduğu müdehaleler, 
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16 Ekim 2018 tarihli Bakanlar Kurulu toplantısın-

daki bu suçlamaların gerçekten dile getirildiğinin 

ispatıdır.

SİZE SORUYORUZ

a. Bu Bakanlar Kurulu toplantısında siyasi 

tartışmaların yanısıra konunun gizli ödeneklerin 

idaresine geldiği, hatta Prespa anlaşmasının 

“ilerlemesi” için G. Soros tarafından ödenekler 

yapıldığı doğru mudur?  

b. Bu suçlamaların ve sizin bunlara tepkisiz 

kalışınızın Diş İşleri Bakanı’nın istifasına sebebi-

yet verdiği doğru mudur?

Soruyu yönelten milletvekilleri

Kegkeroglou Vasilis

Loverdos Andreas

Arvanitidis Georgios

Ahmet İlhan

Venizelos Evaggelos

Grigorakos Leonidas

Theoharopoulos Athanasios

Karras Georgios – Dimitrios

Kefalidou Chara

Koutsoukos Giannis

Kremastinos Dimitris

Konstantinopoulos Odisseas

Konstantopoulos Dimitris

Maniatis Giannis

Mpargiotas Konstantinos

Papatheodorou Theodoros

Skandalidis Kostas

Tselepis Michalis

Christofilopoulou Evi



Recep Tayyip Erdoğan’ın, Beştepe’de düzenle-

nen ‘Cumhurbaşkanlığı Göreve Başlama Töreni’, 

22 Devlet Başkanı, 28 Başbakan ve parlamento 

başkanı, 6 uluslararası örgütün genel sekreterinin 

katılımıyla gerçekleşti.

Yunan Meclisi’nden Değişim Hareketi Milletvekili 

olarak katıldığım törende, YDP Milletvekili ve Eski 

Dışişleri Bakanı Dora Bakoyanni, Yunanistan Eski 

Savunma Bakanı ve AB Göç İşleri Komiseri Dimit-

ris Avramopoulos ile birlikte yer aldık.

Ankara’daki törenin ardından, Yunanistan’ın Tür-

kiye Büyükelçisi Petros Maveoidis ile de bir araya 

geldik.

Recep Tayyip Erdoğan’ın, Beştepe’de düzenlenen 

‘Cumhurbaşkanlığı Göreve Başlama Töreni’

                                                                                                                                               10-07-2018
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Basın Bülteni – Bilgilendirme 
Konu: Gündem Gazete’sine mülakat                                                  02-07-2018

Gündem gazetesi sordu Rodop Milletvekili İlhan AHMET cevapladı:

Gündem gazetesine mülakat  

Soru 1: Mevcut hükümetin üçbuçuk yıllık dönemi-

ni Yunanistan geneli ve ekonomik krizle mücadele 

çerçevesinde değerlendirdiğinizde neler söylersi-

niz?

SİRİZA, memorandumları mutlaka ortadan kal-

dıracağı, yeni bir ekonomik tedbir uygulayacağı 

vaatleriyle iktidara geldi. Ancak iktidara geldikten 

sonra yapılan referandumda memorandumla-

ra Yunan halkı HAYIR oyu vermesine rağmen 

SİRİZA, halkın bu iradesini Haziran’da bir gecede 

EVET’ e dönüştürdü. Ardından Eylül sonrası iki 

yeni memoranduma, yani iki yeni borç sözleşme-

sine imza atarak, yeni vergiler getirmiş, ek 26 mil-

yar Euro’luk bir borcu Yunanistan’ a yüklemiştir. 

Özellikle de meclisten geçen son memoranduma 

yani borç sözleşmesine göre, 1 Ocak 2019’ dan 

itibaren öncelikle emekli maaşlarında büyük bir 

kesinti olacak. Bununla birlikte EMFİA bedelleri 

bazı bölgelerde ciddi oranda yükseltilecek, vergi 

muafiyeti için gerekli olan miktar 9.500 Euro’dan 

6.000 Euro’ ya düşürülecektir. Yeni tedbirler ne-

ticesinde tüm vatandaşlarımızın ve Azınlığımızın 

sırtına büyük bir ekonomik yük bindirilecektir.

Zaten ekonomisi kötü olan Azınlığımıza, SİRİZA 

hükümeti döneminde ise adeta can çekiştirilmekte 

özellikle Rodop ilinde başta tütün üreticileri olmak 

üzere Azınlık çiftçisinin talepleri karşılanmamak-
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tadır. Konuyla ilgili hükümet herhangi bir girişimde 

bulunmadığı gibi, tütün üreticilerinin mücadelesi-

ne destek olmak için Avrupa Birliği çatısı altında 

şahsi girişimlerimle yürüttüğüm çalışmalarla elde 

edilen olumlu gelişmeleri de görmezden gelmek-

tedir. 

Zira yaptığım girişimler neticesinde Avrupa Birliği 

Tarım Komiseri Hogan, Avrupa Birliği kaynakların-

dan Yunanistan’a aktarılan sübvansiyonların yani 

primlerin herhangi bir ürün sınırlaması getirilmek-

sizin, Azınlığımızın yaşadığı Trakya bölgesi gibi 

ülkedeki az gelişmiş bölgelere aktarılabileceğini 

resmi olarak belirtmiş, ancak Başbakan Çipras, 

özellikle Azınlık çiftçisi bakımından son derece 

önemli olan bu hak kazanımını yok saymıştır. Çip-

ras ve hükümeti bugüne kadar Azınlık çiftçisine 1 

Euro dahi ödemediği gibi esnafın da beklentileri-

ne cevap verememiştir.

Soru 2: Hükümetin Batı Trakya Türk Azınlığının 

sorunları ve beklentileriyle ilgili icraatlarını nasıl 

değerlendiriyorsunuz?

SİRİZA iktidara gelmeden önce, Azınlık hakları 

konusunda da pek çok vaatlerde bulunmuştu. 

Özellikle kimlik konusunda büyük reformlar vaat 

edilerek, İskeçe Türk Birliği ile Gümülcine Türk 

Gençler Birliği’nin isim hakkının iade edileceği 

söylenmişti. Diğer yandan din özgürlüğü konu-

sunda, Azınlığa büyük bir muhtariyet, özgürlük 

sağlanacağı, vaat edilmişti. 

Ancak bu üç buçuk yıllık iktidarları süresinde, ne 

yazık ki bu vaatlerin tam tersi olmuştur. SİRİZA 

en başta daha Azınlığı terketmiş, hükümet ortağı 

aşırı sağ ANEL’ e Azınlığın yaşadığı Trakya böl-

gesinin idaresini teslim ederek, Azınlığı ANEL’in 

akıl almaz müdahalelerine maruz bırakmıştır.

Azınlığın eğitim ve din özgürlüğünü hedef alan 

ANEL’in idarsinde;

1. Cuma ibadetini engellemeye yönelik olarak, 

Azınlık okullarında Cuma namazı düzenlemesinin 

kaldırılması için girişimde bulunulmuştur. 

2.  Azınlık okullarındaki öğretmenlere, teneffüs-

lerde dahi Türkçe konuşma yasağı getirilmek 

istenmiştir. 

3.  Azınlık okulları hukuka aykırı olarak kapatılma-

ya devam etmektedir. 

4. Okul öncesi eğitimle ilgili verilen vaatlerin tam 

tersi olarak, Azınlığın talep ettiği iki dilli anaokul-

ları açmak yerine pilot uygulamaya gidilmiştir ki 

bu pilot uygulama Azınlık tarafından asla kabul 

edilmemiştir. 

SİRİZA’nın Azınlık politikası o derece çökmüştür 

ki örneğin kimlik konusunda, İskeçe Türk Birli-

ği davasında elde edilen Avrupa İnsan Hakları 

Mahkemesi’nin lehte kararının, iç hukukta Yunan 

mahkemeleri tarafından tanınmasını sağlamaya 

yönelik kanun maddesinin meclisteki oylamasın-

da SİRİZA Azınlık milletvekilleri dahi aleyhte oy 

kullanmıştır. 

Diin özgürlükler konusunda hükümetin Azınlığın 

beklentileri dışında hareket ettiğine dair diğer 

örneklerse; 

1. Müftülüklerde Azınlığın kazanılmış hakkı olan 

Aile ve Miras hukuku konularındaki muhtariyeti, 

özgürlüğü kısıtlamıştır.

2. Azınlığın örf ve adetlerine elli seneden bu yana 

riayet edilen kurban bayramlarında kurban kesme 

hakkı da bir meclis kararına istinaden yasaklan-

mak istenmektedir.

Dolayısıyla hükümet, ekonomik alanda da Azınlık 

hakları alanında da Azınlığın beklentilerini karşıla-

yamamaktadır.

Soru 3: Sizce Azınlık üç buçuk yıllık bu süreçte 
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umduğunu buldu mu?

Üç buçuk yıllık SİRİZA iktidarı Azınlığa sade-

ce büyük bir hayal kırıklığı yaşatmıştır. Azınlık, 

büyük bir oy desteği vererek iktidara getirdiği bu 

hükümetten tamamen ümidini yitirmiştir. Özellikle 

Rodop İlini ve Trakya’ yı iki defa ziyaret eden Baş-

bakan Çipras’ ın Azınlığa, Yunan kanallarını izle-

mek üzere ‘çanak’ uydu anteni vaadinden başka 

hiçbir şey sunmaması bardağı taşıran son damla 

olmuştur. Başbakanın ve hükümetin bu samimi-

yetsizliği karşısında Azınlık, bölgenin ve Azınlığın 

en başta ekonomik olarak terk edildiğinin kesin 

olarak farkına varmıştır.

Soru 4: Sizce mevcut siyasi ortamda erken seçim 

olasılığı var mı?

Hükümetin erken seçim yapma niyeti yok. Hü-

kümetin stratejisi, dört yılı doldurup 2019 Ekim 

ayında yerel seçimlerle birlikte milletvekili seçim-

lerini de yapmaktır. Ancak, FROM isim anlaşması 

sürecinde hükümet içinde meydana gelen çatla-

ğın yanında 2019 Ocak ayından itibaren hayata 

geçirilecek ağır vergilerin meclis çoğunluğunu 

kaybetme riskini her gün arttırdığı dikkate alın-

dığında, erken milletvekili seçimi olma ihtimali, 

gerçekten çok yüksektir. 

Olası tarihler arasında Ekim 2018 dile getirilmekle 

birlikte, AB seçimlerinin de yapılacağı tarih olan 

2019 Mayıs ayı da seçimin yapılacağı tarih olarak 

ihtimal dahilinde öne sürülmektedir. Mensubu 

olduğum Fofi Gennimata başkanlığındaki De-

mokratik İttifak grubunun, olası bir seçimde kilit 

parti konumunda olacağı muhakkaktır. Siyasi 

göstergelere göre Demokratik İttifak’ın, koalisyon 

hükümetinde yer alması beklenmektedir. 

Bu açıdan Azınlığımızdan, koalisyonda yani 

iktidarda yer almasına kesin gözüyle bakılan 

Demokratik İttifak’a destek vermesini isteyerek, 

çözümsüzlüğe mahkûm edilen Azınlık sorunla-

rıyla mücadelede etkin rol almamızı sağlamak 

hedeflerim arasındadır.
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İlhan AHMET ve Hara Kefalidou’dan Eyalet Başkan adayı 

Kostas Simitsi’ye destek ziyareti

Demokratik İttifak Meclis Grubu’ndan Rodop Milletvekili İlhan AHMET ile Drama 

Milletvekili Hara Kefalidou, Doğu Makedonya Trakya Eyalet Başkan adayı Kos-

tas Simitsi’ye destek ziyaretinde bulundu.

Demokratik İttifak’ın adayı 

Kostas Simitsi’yi Kavala’da-

ki bürosunda ziyaret eden 

İlhan AHMET ve Hara Kefa-

lidou, “Bölge milletvekilleri 

ve Değişim Hareketi’nin tüm 

organlarıyla, Kostas Simitsi’nin 

adaylığını desteklediğini” ve 

“birlik ve beraberliğin göster-

gesi olarak seçim sürecinde 

başarıya ulaşmada gerekli 

katkıyı sağlamaya hazır olduk-

larını” ifade ettiler.

Milletvekilleri, nihai hedefi ülke genelinde değişi-

mi sağlamak olan Değişim Hareketi’nin, Kostas 

Simitsi’nin adaylığıyla, Doğu Makedonya Trakya 

Eyaleti özelinde de tanınmaya, anlaşılmaya ve 

vatandaşların güvenini kazanarak seçimi kazan-

maya odaklandığını kaydettiler
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Atina Belediye Başkanı Sn. Doç. Dr. Gıorgos Kaminisi şeh-
rimizde partimizin Bölge Genel Sekreteri Adayı Sn. Kostas 

Simitsis ile birlikte misafir ettik .

Partimizin AB seçimlerinde adayı olacak olan Sayın Kaminis ile şahsi samimi 
dostluğumuz kendisinin Ombudsmanın ( Sinigoros Politis ) başkanı olduğu 
yıllara dayanır.

İnsan haklarına , azınlık haklarına, adalete , 

eşitliğe ve demokrasiye inancı tam olan ve ha-

yatı boyunca sosyal demokrasiye hizmet etmiş 

bir arkadaşım ve meslektaşımdır kendisi .

Kendisinin AB Parlementosuna seçilmesi du-

rumunda bölgemizde AB Tarım fonlarının ADİL 

dağıtımı için başlatmış olduğum çalışma soncu 

elde etmiş olduğum müsbet sonuçlara destek 

vermesi yönünde kendisinden de herkes önün-

de söz aldım .

Bölgemizde yaşayan tüm rençperlerin cebin-

den haksız yere alınmış olan teşvik pirimleri-

nin tekrar rençperlerimize iade edilmesi için 

EŞİTLİK ilkesinin yeterli olmayacağını ancak 

ADALET ilkesine göre teşviklerin tekrar ülke 

genelinde dağıtılması yönündeki siyasi tek-

lifime ve çalışmama Sn. Gıorgos Kaminis’in 

de destek vermesi çalışma azmimize güç 

katmıştır .

Bunu başaracağımıza inanıyorum ..
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SORU ÖNERGESİ

                                                                               Protokol No: 4392 / 17-12-2018

                                                                                        Atina, 17 -12- 2018

 

Altyapı ve Ulaşım Bakanı’nın dikkatine.

KONU: Bölge vatandaşlarımızın Egnatia Otoyolu üzerinde bulunan Şapçı  ve 

Yassıköy paralı gişelerinden geçiş ücreti muafiyetinin 1 Ocak 2019 tarihi 

itibariyle kalkması.

Şapçı  ve Yassıköy paralı gişelerinden geçiş ücreti 

muafiyetinin 1 Ocak 2019 tarihi itibariyle kalkması.

   41

Bir yandan karayollarının ve gişelerin büyük 

işletmelere verilme sözleşmelerinin feshini şaşalı 

bir şekilde duyuran SİRİZA – ANEL hüküme-

ti, (Ardanyo (Sarhanlı), Kavala,  Asprovalta ve 

Egnatia Otoyolu üzerindeki 

başka noktalarda da) yeni gişe 

açılışlarına hazırlanmaktadır, 

fakat bu gelişme, özellikle sınır 

bölgelerinde yaşamakta olan 

vatandaşların ulaşımını daha 

da zor duruma getirmekte 

olup, hatta bazen de imkansız 

kılmaktadır. 

Ayrıca, ΔΝΣβ/οικ42900/ΦΝ 

393 ΚΥΑ sayılı Ortak Bakanlık Kararının hükümle-

rine göre, 2018 yılı başından beri geçerli olan ve 

Rodop ili sakinlerine Şapçı ve Yassıköy gişelerin-

den ücretsiz geçiş hakkı veren muafiyet, 1/1/2019 

tarihinden itibaren geçerliliğini yitirecekir. Bu 

önlem, her ne kadar geçici bir girişim olmuş olsa 

da, bölgedeki binlerce vatandaşımıza, özellikle de 

komşu illerde çalışmakta olan ve bu gişe geçişle-

rini hergün yapmak zorunda olan insanlarımıza, 

ekonomik anlamda kolaylık sağlamaktaydı.

Özellikle de, 8 yıl süren aşırı bir kemer sıkmadan 

sonra vatandaşların doğrudan ve dolaylı vergi-
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lendirmeye maruz kaldığı bir dönemde, gişelerin 

arttırılması, sonuç itibariyle  ulaşım masraflarının 

arttırılması anlamına gelmektedir, bu da, halkın 

ekonomik anlamda zayıf olan kesimini seyahat 

hakkından mahrum bırakacak yada onları tehlikeli 

tali yolları kullanmaya itecektir.     

Belirtmek gerekirse, hergün yüzlerce çalışan 

işyerlerine ulaşmak için (yada merkezleri komşu 

illerde bulunan bazı hizmetlerden faydalanabil-

mek için)  Rodop ili ile komşu iller arasında gidip 

gelmekteler ve gişe ücretleri sosyal adalet çerçe-

vesinde olmadığından bu ödemeler kendilerine 

zaten ağır bir yük teşkil etmektedir.  

Bundan bir yıl önce, Doğu Makedonya – Trak-

ya Bölgesindeki tüm kurum ve kuruluşlar tam 

bir oybirliği ile açıklama yaparak, kendilerine ait 

olmayan herhangi bir yükümlülüğe ek ve haksız 

katlı sağlamayacaklarını belirtmişlerdi. Ayrıca 

hükümete çağrıda bulunarak, hükümeti, gişelerin 

işleyişi için acil yeniden planlama kararı almaya 

ve önerilen planın tamamlanmasına kadar ek 

ücret getirecek her tür süreci durdurmaya davet 

etmişlerdi.

Buna ek olarak, daha önceki bir Ortak Bakanlar 

Kararında ve mevcut yasada da açıkça belirtildiği 

gibi, tüm gişe sistemleri  2017 yılı itibariyle orantılı 

olmalıydı!

Egnatia Otoyolu’nun özelleştirilmesi ile ilgili 

sizin ve Kamu Varlığını Değerlendirme Kurumu 

(TAIPED) arasında ara ara yaşanan karşılıklı 

suçlamalar, otoyol ekseninin bir çok noktasındaki 

trajik yol durumu, yol güvenliği konusu, uygulanan 

fiyatlandırma politikası, yayılan hava kirliliğinden 

çevrenin korunması gibi konular herkes tarafın-

dan bilindiğinden,

Şapçı- Gümülcinc Sanayi Bölgesi - Ardanyo 

(Sarhanlı) Evros arasında gişe kurulması planı-

nın iptalini isteyen Trakya kurum ve kuruluşlarını 

tamamıyle duymazdan ve görmezden geldiğiniz 

için, ve bu durum, orantılı gişelerin yasal uygula-

masına karşı yararsız bir altyapı olduğu için,

Avrupa Birliği’nin en fakir bölgesi olan bu bölge 

vatandaşlarının gelirini hiç etkilemeden, Avru-

pa’ya açılan tek geçit olan İpsala (Kipi) Sınır 

kapısına gişe kurulması ve yurtdışından ülkemize 

giriş yapanlardan ve yabancılardan ücret alınması 

önerisini de duymazdan ve görmezden geldiğiniz 

için,

Yapmış olduğunuz açıklamaya göre, 2018 yılının 

başlarından beri geçerli olan Şapçı ve Yassıköy 

gişelerinden muafiyet, 2019 yılı itibariyle, Engelli 

vatandaşlar (AMEA) ve işsizler hariç, kaldırılaca-

ğından,

Size soruyorum,

A)  2018 yılının başlarından beri geçerli olan 

Şapçı ve Yassıköy gişelerinden geçiş ücreti mua-

fiyetini bölge halkımız için, en azından elektronik 

gişe geçiş sisteminin kesin uygulanmasına kadar 

devam eden süreç içerisinde, ki bunun sözünü 

tekrar tekrar vermiştiniz, yetkili Bakanlık olarak 

neler yapmayı düşünüyorsunuz?

B) Sonuç itibariyle, vatandaşlarımız tüm böl-

ge gişelerini devamlı kullandıkları için haksızlığa 

uğramış olduklarından dolayı, 4388/2016 sayılı 

kanun ve ilgili Ortak Bakanlar Kararı ile 2017’den 

sonra öngörülen Egnatia Otoyolu’nda elektronik 

gişe geçiş sistemini neden uygulamadınız? 

C) Niçin daha ilk etapta, Doğu Makedonya 

ve Trakya gibi  Balkanlara ve devamında Orta Av-

rupa’ya  (7) adet giriş – çıkış sınır kapısı bulunan 

bir bölgeye, geçiş gişelerinin önemli bir uygulama 

olacağını düşündünüz?

Soruyu sunan milletvekili

İlhan Ahmet
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Teşekkürler sayın 

Başkan, 

Sayın meslektaş-

larım bayan ve 

bay milletvekilleri, 

Tahmini 7 mil-

yarlık bir fazlalığı 

öngören 2019 yılı 

Bütçesi, maa-

lesef ki, yine SİRİZA–ANEL Hükümetinin aşırı 

vergilendirme ve kesintiler yapma politikasının bir 

devamıdır. Öngörülen bütçe toplamda 29,3 milyar 

Euro’ya varan önlem, vergi ve kesintileri içermek-

tedir. 

Hükümetin sözde memorandumdan çıkma masa-

lına rağmen ve yine sizin eseriniz olan gereksiz 

memorandumların gelecek nesillere bıraktığı bu 

ağır miras yüzünden, hem bu Bütçe’ ye hem de 

bundan sonrakilere zaten bir gölge düşmektedir. 

Ve eğer ki, ülke için SİRİZA – ANEL hükümetinin 

üstlenmiş olduğu ve hatta hukuka uygun olma-

yan ve kamu tarfından desteklenmeyen bu uzun 

vadeli taahütler geri çekilmez ise, durum uzun bir 

süre bu şekilde devam edecektir.

Sosyal adaletten bahsediyorsunuz, ama unut-

tuğunuz birşey 

var, oluşan bu % 

3,5’luk aşırı bütçe 

fazlalığından daha 

aşırı kemer sıkma 

şekli yoktur, bu 

aşırı bütçe fazla-

lığı da, kalkınma 

bu şekilde düşük 

hatta çok düşük seviyelerde seyrettiği için, gerçek 

ekonomiden ve vatandaşlardan çalınan kaynak-

lardan ve gelirlerden elde edilmektedir.

Gerçek bir çıkmazda olan, gelişim karşıtı bu eko-

nomi politikanız, ülke genelinde, özellikle Trakya 

ve Rodop ili gibi fakir bölgelerde daha da açık ve 

net şekilde görülmektedir.

TARIM KONULARI

Sadece bu yılı değerlendirecek olursak, Bölge-

mizde 30 bin kişinin tek geçim kaynağı olan tütün 

üretiminde bu yıl yaşanan büyük verim düşüklü-

ğü, Rodop İli’nin ekonomisinde 20 milyon Euro 

zarara yol açmıştır. 

Hal böyleyken, iktidar sahipleri olarak sizler, 
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tütüncülerimizin bu zararlarını ivedilikle ve hak-

kaniyetli bir dağılımla makul miktarlar üzerinden 

tazmin edeceğinize, Rodop İli’nde yaşanan büyük 

kaybı görmezden geldiniz.

Zararın bölgesel boyutlarını dikkate almadan, “DE 

MINIMIS”ten 8 milyon Euro’luk bir kaynağı ülke 

genelindeki tüm tütün üreticilerine dağıtmaya ka-

rar verdiniz. Hatta ve hatta Rodop İli’nde yaşanan 

zararın büyüklüğünü önemsediğiniz gibi, herhangi 

bir zararın yaşanmadığı bölgeleri de bu dağılıma 

dahil ettiniz.

Rodop İli’nde ürününün neredeyse tamamını 

kaybetmiş olan tütüncülere tazminat bedeli olarak 

dönüm başı 100 Euro’yu reva gördünüz. Oysa, 

Yunanistan Tarım Tazminatları Kurumu (EL-

GA)’nun resmi rakamlarında Rodop İli’nde yaşa-

nan zararın oranı % 80 olarak tespit edilmiş, buna 

göre üreticilere ödemesi gereken zarar tazminatı 

dönüm başı en az 400 Euro olarak hesaplanmış-

tır. 

Ancak siz iktidar sahipleri, son derece zor du-

rumdaki Rodop İli’ni, çiftçisini ve aileleri mutlak 

yoksulluğa ve sefalete mahkûm etmeyi tercih 

ettiniz. Oy kaygısıyla nasıl siyasal rant peşinde 

olduğunuzu bir kez daha gözler önüne serdiniz. 

Zarar tazminatlarının dağılımı hakkaniyete ve 

zarar oranına göre olması gerekirken, Rodop 

ilindeki tütüncüleri sadece «De Minimis» ile değil, 

toplamda ulusal PSEA fonlarından da karşılaya-

bileceğinize rağmen, sizlerin tek kriteri müçteri 

ölçütü ve seçmek kriteri olmuştur.  Öyle ki, sa-

daka olan bu 100 Evro’luk tazminat, en azından 

400 Evro olmalıydı ki, ödenecek olan tazminat en 

azından hakkaniyetli ve makul bir tazminat olsun. 

Kısa bir sürede Brüksel’i iki defa ziyaret ettim ve 

AB’ nin tarım sektöründeki bütün siyasileri ve 

yetkilileriyle temaslarım oldu.

Avrupa Komisyonu yeni Ortak Tarım Politikası’n-

da üye ülkelere, belirli kriterlere sahip bölgelere 

daha fazla tarımsal destek aktarılması imkânı 

sağlıyor. Burada vurgulanan asıl önemli konu ise, 

küçük ölçekli üreticilere ve, tarımın çevreye, sos-

yal yaşama ve gelire olumlu etki yarattığı bölgele-

re daha fazla destek verilmesidir.

Aynı zamanda, AB Tarım Komiseri Hogan’ ın da 

belirttiği üzere, fakir bölgelerde dönüm başına 

verilecek destek miktarının daha fazla olması 

öngörülmektedir. Çünkü ancak bu şekilde, söz 

konusu ülkenin değişik bölgeleri arasındaki eşit 

olmayan gelir dağılımı, bir nebze olsun dengele-

nebilecektir. Sizler ise bu yardımları yatay biçim-

de yapıyorsunuz. Bizler piramit midelinin uygulan-

ması gerektiğini savunuyoruz. Yani, dezavantajlı 

ve özel bölgesel kriterleri olan bölgelerde, dönüm 

başına yardımlar daha fazla olmalıdır.    

Bu imkanlar kullanılarak tütüne güçlü bir destek 

verilmez ise sadece tarımsal bir ürün çeşidi yok 

olmayacak, aynı zamanda tek geçim kaynağı 

tütün üretimi olan sosyal bir grup da yok olacak-

tır. Trakya genelinde ve özellikle Rodop İli’nde 

refah düzeyine büyük zarar vereceği muhtemel 

bu durum, toplumsal yapıda ekonomik ve sosyal 

çözülmeye yol açacaktır. 

Bu konuyla ilgili son üç yıldır sunmuş olduğum 

onlarca soru önergesi ve vermiş olduğum mü-

cadele ortadayken, siz iktidardakilerin, toplumun 

taleplerine kulak vereceğinize dair ne inancım ne 

de ümidim kalmamıştır.

KALKINMA KONULARI
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Sayın meslektaşlarım, 

4 yıllık iktidarınızda sanayi sektöründe başarmış 

olduğunuz tek şey, yeniden kalkınmamızı başlata-

bilecek bu fabrikaları birer harabeye dönüştürmek 

olmuştur. Gümülcine Sanayi Bölgesi’nde bulunan 

eski Birleşik Tekstil ünitelerinin yeniden açılması, 

sizin görev sürenizin başlangıcından beri, sem-

bolik bir siyasi girişiminizdi. Böylece, Yunanistan 

genelinde en yüksek işsizlik oranına sahip olan 

Rodop İli’nde, işten çıkarılan 400 kişiye yeniden 

işlerine kavuşacakları yönünde boş ümit verdiniz.

HUKUK FAKÜLTESİ - TRAKYA DEMOKRİTUS 

ÜNİVERSİTESİ

Üniversiteye geliyorum.

Trakya Demokritus Üniversitesi’ ndeki sıkıntıları 

görmezden geldiğiniz bir zamanda böyle bir karar 

alarak 4. hukuk fakültesi kurmanızın sebebi ne-

dir? Trakya için son 40 yılın en büyük manevi ve 

gelişim simgesi olan Trakya Demokritus Üniver-

sitesi şu anda kapalı ve dersleri askıya alınmış 

durumdadır.

Vaziyet böyleyken Eğitim Bakanı ile Başbakan 

ne uzmanlar ne de hukukçular ile herhangi bir 

diyalog ve fikir alışverişi yapmadan, ani bir açık-

lamayla Patra şehrinde 4. Hukuk Fakültesi’ nin 

kurulacağını duyurdular.

Şimdi gerçekten merak ediyorum ve düşünmeden 

edemiyorum, bu karar hangi akademik, sosyal ve 

çalışma kriterlerine göre verilmiştir? Çünkü hukuk 

sahasında hukukçu sayısındaki artışını, yüksek 

işsizlik oranını ve istihdam eksikliğinin görmezden 

gelindiğini düşünüyorum. 

Mevcut hukuk fakültelerinde kaynak kesintilerine 

gittiğiniz bir dönemde, bölgemiz için istikrarın ve 

büyümenin ana damarı olan hukuk fakültesindeki 

ve genel anlamda Trakya Demokritus Üniver-

sitesi’ ndeki sıkıntıları görmezden geldiğiniz bir 

zamanda böyle bir karar alarak 4. hukuk fakültesi 

kurmanızın sebebi nedir?

AZINLIK KONULARI

Ekonomik kriz ortamında Azınlığımız yoksulluğu 

ve geri kalmışlığı en ağır haliyle yaşıyor. Mevcut 

siyasi iktidarca mahkûm edildiği bu çıkmazdan 

kurtuluş yoluysa yakın bir gelecekte maalesef gö-

zükmüyor.İçinde bulunduğu ekonomik buhranda 

yaşam mücadelesi veren Azınlık bireyleri, iş gü-

cüne sahip aile fertlerinin ve özellikle de gençlerin 

üretim sürecine dahil olmasını istiyor. Azınlık, iş 

göçünün durmasını; bunun için de bölgesel eko-

nomiye katkı sağlayacak iş sahalarının açılmasını 

ve buralarda kalıcı istihdam sağlanmasını istiyor. 

Yaşam standartlarının olması gerektiği seviyeye 

yükseltilmesi için Azınlık, bölgesel kalkınmayı 

tesis etmeye yönelik efektif kalkınma stratejileri-

nin hayata geçirilmesini istiyor. İçinde bulunduğu 

ekonomik dar boğazda Azınlık özellikle bölgesel, 

gerçekçi ve sürdürülebilir ekonomi politikaları 

uygulanmasını istiyor. 

Uluslararası ve ikili anlaşma ve metinlerle belir-

lenen ve bağlayıcılığı tesis edilen tüm azınlık ve 

insan hak ve özgürlüklerini kullanma arzusunda 

olan Azınlık, hak ve özgürlüklerinin tanınmasını 

istiyor. Azınlık, oy kaygısıyla günü kurtarıcı açık-

lamalar değil, iktidar ve devletten samimiyet ve 

ilgi bekliyor. İktidarın kendilerine karşı yürüttüğü 

oportünist politikanın farkında olan Azınlık, siyasi 
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fırsatçılıktan beslenen zihniyete meydan veril-

meden köken, ırk, cinsiyet, din, dil ya da kültür 

farklılığı gözetmeksizin tüm vatandaşların eşit 

muamele görmesini arzu ediyor. Azınlık, bireysel 

ve kolektif alanda düşünce ve ifade özgürlüğü 

istiyor, görüşlerinden ve inançlarından ötürü cezai 

takibata uğramak ve davalı durumuna düşmek 

istemiyor. Azınlık, dini lider seçiminde ve vakıf 

idaresinde sahip olduğu seçme ve idare hakkını 

kullanmak istiyor. 

Diğer yandan dernekleşme özgürlüğü kapsa-

mında Azınlık, Yunan mevzuatına göre yasal 

olarak kurulan ve meşruiyeti Avrupa İnsan Hakları 

Mahkemesi tarafından da teyit edilmiş olan sivil 

toplum kuruluşlarının güçlü bir şekilde çalışmasını 

istiyor. Zira Azınlık, iktidarın bu konudaki tutumu-

nun, günü kurtarıcı popülist bir politikadan ibaret 

olduğunu açıkça görmüştür. 

Eğitimde eşitlik talebinde olan Azınlık, eğitim 

sisteminde, devlet okullarında verilen eğitime eşit 

düzeyde bir kalite ve niteliğe sahip olmak istiyor. 

Ancak bu talebinde Azınlığın, eğitim sisteminin 

devlet eliyle herhangi bir siyasi ve milli amaca 

hizmet gayesiyle kullanılmaması yönünde açık ve 

net tavrı unutulmamalıdır.

Azınlık, 1996’da PASOK iktidarınca Azınlık öğ-

rencilerinin üniversiteye yerleşmelerinde sunulan 

binde 5 kontenjan hakkı gibi yeni pozitif ayrımcılık 

imkanları yaratılmasını da arzu ediyor.

Yukarıda belirttiğim bütün bu konular, bugünkü 

SİRİZA–ANEL hükümetinin başarsısızlığını gör-

termektedir ve bu sebeplerden dolayı da bizler, 

Demokratik İttifak Meclis Grubu olarak, ve şahsen 

ben de İlhan Ahmet olarak, Rodop ili milletvekili 

olarak, daha iyi bir gelecek ve adil bir Yunanis-

tan için, SİRİZA–ANEL hükümetinin 2019 bütçe 

kanun teklifini onaylamıyorum. 

https://www.youtube.com/watch?v=qJmIV9ZtJ-

C8&feature=youtu.be&fbclid=IwAR0bvKuWfc-

ZawMQue9xEzVxcXeAiJrCTeE4i_H_Fv3F-

CE94SnJZ8KpmAAXE
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Basın Bülteni - Bilgilendirme

Konu: Siriza hükümetinin azınlığımıza karşı iki yüzlü politikası.

30-01-2019

Rodop Milletvekili İlhan AHMET, “Siriza hükümetinin azınlığımıza karşı iki yüzlü 
politikası Prespa sürecinde bir kez daha ortaya çıkmıştır”

“Siriza hükümetinin azınlığımıza karşı iki yüzlü politikası 
Prespa sürecinde bir kez daha ortaya çıkmıştır”

Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği’nin 

27 Ocak Pazar günü yapılan yıllık olağan genel 

kurulunda konuşan milletvekili İlhan AHMET, 

“İktidardaki Siriza, kendi 

ülkesindeki azınlığa dilsel, 

kültürel ve etnik köken 

farklılığı bağlamında tek 

bir özgürlük tanımıyor, 

sivil toplum kuruluşlarının 

açılmasını, tanınmasını 

zorlaştırıyor” dedi.

Geçtiğimiz hafta mecliste 

onaylanan Prespe Anlaş-

ması’nı hatırlatan milletvekili, Siriza hükümetini, 

kendi ulusal azınlığına karşı çifte standart uygu-

lamakla eleştirdi. “Prespa metni üzerinden dış 

dünyaya sözüm ona insan hakları ve demokrasi 

çığırtkanlığı yapan Siriza hükümetini, ilk önce 

kendi ülkesinde yaşayan azınlığımıza karşı 

dürüst, samimi, hak ve özgürlükler bakımından 

dengeli politika izlemeye davet ediyorum” diyen 

İlhan AHMET, konuşmasına şöyle devam etti:

“Siriza hükümeti söz konusu anlaşma metni üze-
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rinden dış dünyaya, insan hakları ve demokrasiye 

ne kadar saygılı oldukları yönünde algı tesisi 

yapıyor. Öyle ki Başbakan Çipras, başka bir ülke-

de yaşayan etnik grubu köken itibarıyla varlığını 

kabul etmeyle, dilini kabul etmeyle ve buna saygı 

duymayla övünüyor.

Makedonların var oluşunu, sivil toplum kuruluşla-

rını kabul etmemek bir demokrasi ayıbıdır diyen 

Başbakan Çipras ve hükümeti aynı hassasiyeti, 

Trakya’daki kendi azınlığı içinse göstermiyor. 

Örneğin daha bir buçuk yıl önce meclise gelen 

İskeçe Türk Birliği’nin tanınmasının önünü açan 

yasada herhangi bir hassasiyet göstermeyen 

hükümet aksine, bu ve benzeri durumlarda azın-

lığımızın dernekleşmesini zorlaştırıcı bir yasal 

düzenlemeye imza atmadı mı?

Biz azınlık milletvekilleri olarak o zaman bu dü-

zenlemeye HAYIR demedik mi?

Öyleyse hükümetin azınlığımıza karşı uyguladığı 

bu çifte standardın nedeni nedir?

Bir kez daha çok açık görülmektedir ki Siriza’nın 

kendi ülkesindeki ulusal azınlığa aynı saygısı 

yoktur!.”

Siriza hükümetini azınlığa karşı ayrımcı politikalar 

yürütmekle eleştiren İlhan AHMET, “Prespa Anlaş-

ması’yla farklı dillere saygı sloganı atan hükümet, 

söz konusu azınlığımız olduğundaysa, Medrese-i 

Hayriye okulundaki gelişmelerde görüldüğü üzere 

Türk dilindeki derslerin kaldırılması yönünde mü-

dahalede bulunmaktan çekinmemiştir.

Şimdi soruyorum, söz konusu okulda 2 buçuk 

aydır süren boykotta eğitimlerine ara verilen 

azınlık öğrencilerimize sahip çıkmayan hüküme-

tin, ihtimaldir ki sınıfta kalmalarıyla sonuçlana-

cak süreçte bu çocuklarımıza karşı hassasiyeti 

nerededir?

Diğer yandan, bugüne kadar 70’ten fazla azınlık 

okulu birçoğu da yasaya aykırı kapatılırken, hükü-

metin hassasiyeti nerededir?

Bu örnekler gösteriyor ki hükümetin demokrasi 

anlayışı, bazı etnik köken ve dil farklılıklarına eşit 

özgürlük tanımaktan ibarettir.”

İlhan AHMET konuşmasında, Prespa sürecinde 

hükümet tarafından farklı din, dil, etnik köken 

ekseninde sarf edilen sözlerin, azınlığımız için de 

uygulanmasının bir zaruret olduğunu vurguladı. 

Müftülüklerin özerkliğini ortadan kaldıran Cumhur-

başkanlığı kararnamesini de hatırlatan milletvekili, 

“Siriza hükümeti iktidarda olduğu üç yıldır azınlı-

ğımızla ilgili tüm kararlarda, Prespa sürecindeki 

söylemlerinin aksi yönünde hareket etmiştir. Son 

olarak da yayınlanmak üzere Danıştay’da olduğu 

bilinen Cumhurbaşkanlığı kararnamesiyle Müftü-

lüklerimizin özerkliğinin tamamen ortadan kaldırıl-

masının önünü açmıştır.

Prespa sürecinde sözüm ona demokrasi adına 

insan hakları savunuculuğu yapan hükümet, 

ülkesindeki azınlığa etnik köken, dil, din ve eğitim 

bakımından hiçbir hak ve özgürlük eşitliği sağla-

mak istememektedir.

Hükümetin bu iki yüzlü politikasına karşın azınlık 

olarak bizler, demokrasi ve hukuk çerçevesinde 

yasalar yoluyla mücadelemize her zaman devam 

edeceğiz.” diye konuştu.

Milletvekili İlhan AHMET konuşmasını, “Azınlığı-

mıza karşı her alanda açıkça çifte standart uygu-

layan ve dış dünyaya karşı Prespa sürecindeki 

söylemleri iki yüzlü olarak azınlığımızla ilişkilendi-

ren hükümetin bu anlaşmasına evet oyu vermek 

mümkün değildi” diyerek tamamladı.
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RADYO PARATİRİTİS’E DEMEÇ

İlhan Ahmet “Değişim Hareketi (Kinima Allagis) için gelecek 

seçimler, birinciliğe koşan üç parti arasında bir derbi 

olacaktır.”

                                                                                                                                           21.02.2019

Natassa Vafi adou

“Ulusal seçimlerde siyasi bir oluşum 

olarak büyük bir mücadele vereceğiz” 

– “Evripidis Stilianidis’ in eksik temsil 

ile ilgili açıklaması Trakya için zararlı-

dır.”

Seçimlere doğru yol alırken, en büyük parti içi 

iffi fakı hedefl eyen Değişim Hareketi (Kinima Alla-

gis), bu defa tek bir siyasi oluşumla, önümüzdeki 

30-31 Mart tarihlerinde olağanüstü ilan edilen 2. 

Kongresini gerçekleştirecektir.

Değişim Hareketi (Kinima Allagis) başkanı Fofi  

Gennimata, bu duyuruyu yaparken kongreyi kritik 

olarak tanımladı ve çok partili oluşumun geçiş sü-

recinde ortaya çıkan sorunlara rağmen, kongrenin 

stratejik hedefi nin bağımsız bir yol takip etmek 

olduğunu vurguladı.

Aynı anda, Yorgos Papandreou da uzun resmi bir 

açıklamayla iktidar partisi ile işbirliği dedikodula-

rına bir son vermek adına, Değişim Hareketi’nde 

(Kinima Allagis) kaldığını belirtti. Ayrıca, ilerici 

vatandaşlara seslenerek, onları, İlerici Topluluk’un 

(Proodeftiki Parataksi) yeniden canlandırılması 

konusunu ellerine almaya davet etti.

Değişim Hareketi’nin (Kinima Allagis) 2. Kongresi 

vesilesiyle ve bir sonraki günde Hareket’ ten bek-
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lenenler hakkında “Radyo Paratiritis 94fm”e konu-

şan Rodop milletvekili İlhan Ahmet, son günlerin 

siyasi gelişmelerine değindi ve bir sonraki seçim 

yarışının, Değişim Hareketi (Kinima Allagis) için, 

birinciliğe koşan üç parti arasında bir derbi niteliği 

taşıdığına vurgu yaptı. Ayrıca, Yeni Demokrasi 

partisi başkanının yaklaşan ziyaretini ve Rodop 

eski milletvekili Evripidis Stilianidis’in Rodop ilinin 

Yunan Parlamento-

su’nda eksik temsil 

edildiğine dair yeni 

açıklamarını yorum-

ladı.

Söz kendisinde ...

Paratiritis:Kongre-

nin gelecek ayın 

sonunda yapılması 

bekleniyor ve öyle 

bir dönem ki, çok 

şeyler konuşulacak, Değişim Hareketi’ nin (Kini-

ma Allagis) geleceği ve yapacağı hareketler gibi 

bu günlerin siyasi gündemini oluşturan konular 

konuşulacak.

İlhan Ahmet: Kongre sadece bir parti prosedü-

rüdür. Şu andaki ekonomik durum itibariyle de, 

gelecekleri için endişelenen Yunan vatandaşlarını 

pek de ilgilendiren bir konu olmadığını düşünüyo-

rum. Tabi yine de, yapılacak olan güncellemeden 

dolayı bu kongrenin siyasi önemi çok büyük. 

Yaklaşık iki yıl önce, Değişim Hareketi (Kinima 

Allagis) büyük bir girişimde bulundu. 250.000 

vatandaş sandığa davet edildi ve demokratik bir 

iç süreçle, sayın Fofi Gennimata başkan seçildi. 

Sonrasında oluşumdan ayrılanlar oldu, bunlardan 

biri Stavros Theodorakis idi, kendi sebepleri vardı 

ama bir sebep de Prespa Anlaşmasıydı, bir de 

Theocharopoulos’un parti tarafından silinmesi. 

Başkan seçime gidilmesine karar verdi ve bu şe-

kilde de demokratik bir süreçle delegeler belirle-

necek ve merkezi kurul oluşacaktır. Çünkü

bir önceki süreçte 

başka partilerle 

ortak bir çatı payla-

şıldığından dolayı 

orantılı bir temsil 

vardı. Bu noktada 

seçmenlerimiz ve 

Yunanistan için 

önemli olan konu, 

bu kongrede fikirle-

rimizi, programımızı 

ve yarına yönelik 

planlarımızı ko-

nuşacak olmamızdır. Seçim öncesi bir dönemde 

bulunuyoruz, Değişim Hareketi’ nin (Kinima Alla-

gis) bundan sonraki duruşunu görmeliyiz, fikirleri 

ne olacak ve bir sonraki dönemde oluşum olarak 

nasıl bir rol oynayacağı çok önem arzediyor.

Paratiritis: Olağanüstü gerçekleşecek olan bu 

kongre sebebiyle, sayın Gennimata konuşma-

sında, bu çok partili durumun kendi için ilk tercih 

olmadığını ve Değişim Hareketi (Kinima Alla-

gis) içinde artılardan çok, Değişim Hareketi’ nin 

(Kinima Allagis) işleyişinde sorunlara sebebiyet 

verdiğini ifade etti. Siz bu söylenenlere katılıyor 

musunuz?
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İlhan Ahmet: Kongre tek bir oluşumda karar kıla-

cak, yani bir parti oluşacak ve bu tek – ortak siya-

si birim ile hep beraber genel seçimlerde (ulusal 

seçimlerde) büyük bir mücadele vereceğiz.

“Değişim Hareketi (Kinima Allagis), gerçek ilerici 

bir topluluktur”

Paratiritis: Sayın Papandreou yapmış olduğu son 

açıklamalarda, iktidar partisiyle işbirliği senaryo-

larına son noktayı koydu. Hatta, bu ilerici top-

luluğun yeniden yapılandırılmasına, özerkliğini 

korumasına ve güçlü bir temsil olarak başrol oy-

namasına katkıda bulunmanın, kendisi için tarihi 

ve siyasi bir sorumluluk olduğunu belirtti...

İlhan Ahmet: Son günlerde, ya seçmenlerimizi 

yağmalayarak ya da işbirliği yapmış olan bazı 

bölge temsilcilerini toplayarak ve bakan yardım-

cısı yaparak Değişim Hareketi’ne (Kinima Allagis) 

karşı bilinçli ve kasten yapılan bir saldırı var. Son-

ra sayın Papandreou’nun Değişim Hareketi’nden 

(Kinima Allagis) ayrılacağı yönünde dedikodular 

duyuldu ve buna benzer daha birçok konu. Sayın 

Papandreou bunun üzerine bir açıklama yaptı, 

ve sadece oluşumda kalıp devam etmek değil, 

en ön safta mücadele edeceğini bildirdi, çün-

kü bizler, Değişim Hareketi’nin (Kinima Allagis) 

gerçek ilerici bir topluluk olduğuna inanıyoruz. 

Bugün SİRİZA’nın içinde Terens Kouik, Katerina 

Papakosta ve ANELciler gibi aşırı sağcılar nasıl 

bulunabilir ki... Aleksis Tsipras’ı tek ilgilendiren 

şey, kendi koltuğunu nasıl koruyacağı ve merkezi 

sola yaptığı sözde açılımlar ise, yine Yunan halkı-

na sunduğu aldatmacadan başka birşey değildir. 

Sanıyorum ki, Yunanistan’daki ileri görüşlü insan-

lar da bunları çok iyi görebiliyor. Bunları Değişim 

Hareketi (Kinima Allagis) olarak ne bizim söyle-

memize gerek var ne de Yorgo Papangreou’nun 

söylemesine.

“Sayın Mitsotakis, ülkenin yönetimine gerçekçi 

ve ilerici bir çözüm sunmayan, çok muhafazakâr 

politikalar benimsemiştir.”

Paratiritis: Gelecek günlerde anamuhalefet 

başkanı Kiriakos Mitsotaki’nin Rodop ilini ziyaret 

etmesi bekleniyor. Bizler basın olarak değerlen-

direcek olursak, bu ziyaret yerel yönetimlerde 

ve özellikle de Doğu Makedoya – Trakya Bölge-

si’ndeki açık sorunları yönetme girişimidir. Siz bu 

ziyareti nasıl değerlendiriyorsunuz?

İlhan Ahmet: Tüm siyasi liderlerin illeri ziyaret 

etme hakkı vardır. Sayın Mitsotakis de, tüm diğer 

liderler gibi, Trakya’da hoş karşılanacaktır, hatta 

başbakan Aleksis Tsipras da öyle. Bugün için, 

Yeni Demokrasi maalesef, sağın ideolojik arka 

planında, tam muhafazakâr bir çizgide hareket 

etmektedir. Ve maalesef, sayın Mitsotakis söz 

verdiği o çok beklenen ve arzulanan yeniliği 

getiremedi. Sayın Mitsotakis’in, ülke yönetimine 

gerçekçi ve ilerici bir çözüm sunmayan son dere-

ce muhafazakâr olan politikaları takip ettiğini ve 

benimsediğini görüyoruz. Bizler Değişim Hareketi 

(Kinima Allagis) olarak, bir sonraki milletvekili 

seçimlerinde herkesin inanmak istediği ve konuş-

tuğu gibi, üçüncü parti rolünü oynamayacağız. 

Değişim Hareketi (Kinima Allagis) için, gelecek 

seçimler, birinciliğe koşan üç parti arasında bir 

derbi olacaktır. Kiriakos Mitsotakis, Adonis Ge-

orgiadis ile birlikte ve tüm diğer Yeni Demokrasi 
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mensuplarıyla birlikte muhafazakâr politikalar 

gütmektedir ve bu halka SİRİZA’dan daha fazla 

da birşey sunamaz. Unutmamalıyız ki, bölgeye 

gerçek gelişimi getiren parti Değişim Hareketi 

(Kinima Allagis) idi.

“Stilianidis bizlere saldırarak, bizleri lekelemeye 

çalışarak ve bizlere hakaret ederek, kendini siya-

set arenasında tutmaya çalışıyor”

Paratiritis: Yakın zamanda bölgemiz iş adamlarıy-

la gerçekleşen bir toplantıda, yine bir kez daha, 

maalesef, aslında çok iyi bildiğimiz bir Stiliani-

dis klasiği ile karşı karşıya kaldık. Kendisi yine, 

bölgemizin Yunan Parlamentosu’nda eksik temsil 

edildiğinden bahsetti. Bunu nasıl eleştiriyorsu-

nuz?

İlhan Ahmet: Üzgünüm. Bundan on yıl önce aynı 

parti çatısı altında işbirliği yaptık ve çalışmalar 

yürüttük ve o zamandan bu yana kendisi halâ 

tavır ve uslüp değiştirmiş değil. Kaygısını ve 

ısrarını anlıyorum. Kendisi siyasi arenada kala-

bilmek için, Rodop ili iyi temsil edilmiyor diyerek 

bizlere saldırıyor, bizleri lekelemeye çalışıyor ve 

bizlere hakaret ediyor. Sadece beni değil tabi ki, 

milletvekili meslektaşlarım Mustafa Mustafa’yı 

ve Ayhan Karayusuf’u da, din ayrımı yaparak 

bu saldırıyı yapıyor. Bu açıklamaları Trakya’nın 

tamamı için zararlıdır. Trakya’nın Parlamento’daki 

temsilinin üç azınlık milletvekili ile iyi olmadığını, 

her ortamda dile getiriyorsan ve buradaki fark 

sadece başka bir dine mensup olmamız ise, bu 

bir ayrımcılık politikasıdır, hatta ırkçılıktır.

Ben şahsen, bu kişinin Trakya’yı küçümsediği-

ni düşünüyorum, çünkü bu şekilde beyanlarda 

bulunarak aslında bizlere oy veren ve bizleri bu 

göreve getiren seçmenlerimizi küçümsüyor. Son 

üç yıl zarfında, her alanda ve hiç bir ayrımcılık 

yapmaksızın, Rodop ilini temsil etmek ve sa-

vunmak adına neler yaptığımı burada yeniden 

tekrarlamama gerek yok. Şahsi düşüncem, bu 

davranışlarının Stilianidis’e pek bir yarar sağ-

lamayacağı yönünde. Tam aksine, bunlar hem 

kendisine hem de çok daha fazla Trakya’ya ve 

bölgemize zarar vermektedir. Bu zıtlık sadece biz-

lerin açık görüşlü ve ilerici olmamızla ve onların 

ise muhafazakar fikirli hatta Altın Şafak ve aşırı 

sağ ideolojisine çok yakın oluşuyla ilgili değildir. 

Bu fikirler bize uymuyor, hatta bu fikirlerin Trak-

ya’da ve Rodop ilinde yaşayan tüm vatandaşlara 

da ters düştüğüne inanmak istiyorum. Evripidis 

Stilianidis’in ağzından çıkan bu sözler, yani bu 

üç milletvekilinin Rodop ilini temsil edememesi 

ile ilgili açıklama şaşırtıyor. Yani, bölgeyi sadece 

kendisinin yada başka bir hristiyanın temsil edebi-

leceğini savunuyor.
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SORU ÖNERGESİ

Protokol No: 7272 / 25-04-2019

                                                                                                        Atina, 25- 4- 2019

İçişleri Bakanı’nın, Ekonomi Bakanı’nın, Adalet Bakanı’nın, Dışişleri Bakanı’nın 

dikkatine,

KONU: Batı Trakya’daki Müslüman Azınlığa ait Vakıfların yönetimi ve idaresi 

için seçim gerçekleştirilmesi ve vakıf malları üzerindeki ipoteklerin kaldırılması 

ve borçların silinmesi.

Batı Trakya’daki Müslüman Azınlığa ait Vakıfların yönetimi 

ve idaresi için seçim gerçekleştirilmesi ve vakıf malları 

üzerindeki ipoteklerin kaldırılması ve borçların silinmesi.

ΦΕΚ 37/Α/29-2-2008 sayılı 

Resmi Gazete’de yayınlanan 

3647/2008  sayılı kanun ile, Batı 

Trakya’daki Müslüman Azınlığa 

ait Vakıfların yönetimi ve idaresi 

ve vakıf malları ile ilgili konular 

düzenlenmiştir.

Bu söz konusu yasanın 10. 

maddesi ile İskeçe, Gümülcine 

ve Dimotoka belediyelerindeki 

Vakıfların idare şekli belirlenmiş-

tir. Bu idare her şehirde bulunan 

bir Vakıf İdaresi Heyeti tarafın-
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dan gerçekleşecek ve bu heyetin üyeleri seçim ile 

belirlenecektir. Bu Vakıf İdaresi Heyeti üyelerinin 

seçimi gizli oylamayla yapılmaktadır ve oylamaya 

katılanlar vakıf heyetinin ve Vakıfların bulunduğu 

belediyenin seçim kütüklerine kayıtlı kadın ve 

erkek seçmenlerdir. Hatta, aynı maddede, bu 

seçimlerin Belediyeler Kanunu’na göre yapılması 

öngörülmektedir.

Yine aynı yasanın 24. maddesinin 3. paragrafında 

belirtildiği üzere, seçimin yapılamama durumun-

da, ilgili müftü’nün görüşü alınarak Vakıf İdaresi 

Heyetinin üyeleri Eyalet Genel Sekreteri kararı ile 

tayin  edilir.  

Müslüman mallarının bu tayinli Vakıf İdaresi He-

yetlerinin görev süresi,  yeni bir seçim duyurusu 

yapılmadan 31 Mart 2019 tarihinde sona erdiril-

miştir. Bu seçimler zaten, yukarıda belirtilen ilgili 

kanunun yayınlanmasından 11 yıl geçmiş olması-

na rağmen geciktirilmektedir ve 3647/2008 sayılı 

kanun 24. maddesinde öngörülenlere göre de, bu 

seçimlerin niçin yapılamadığına dair net bir sebep 

gösterilmiş değildir. 

Yukarıda belirtilen ve şu anda zaten yürürlüğe 

girmiş olan bu kanunun 2008 yılındaki Meclis gö-

rüşülmelerinde ve daha yakın zamanda da, Batı 

Trakya Camileri Mütevelli Heyetleri temsilcileri, 

Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği 

temsilcileri ve Azınlık toplumunun tamamı, ilk 

başta Vakıf İdare Heyeti seçimlerinin serbest ya-

pılması kararını getiren yasaya olumlu yaklaşmış 

olsalar da, yasanın bazı kısımları ile ilgili olarak 

değişikliklerin yapılması gerektiğini vurgulamışlar-

dır. Bu kısımlar aşağıda belirtilmektedir: madde 

3 paragraf 4 bent a, madde 3 paragraf 4, madde 

3 paragraf 5, madde 10 paragraf 1, madde 10 

paragraf 2 - ki bunun kaldırılması istenmekte-

dir, madde 14 paragraf 2, madde 17, madde 19 

paragraf 1. 

Vakıfların idaresinde ve yönetiminde, özyönetimi 

sağlamanın vazgeçilmez unsuru olarak yukarıda 

belirtilenlerin tümü için değişiklik yapılaması isten-

miştir ve tabi ki her zaman islam geleneklerine ve 

Lozan Antlaşmasına saygı çerçevesinde, zaten 

bunlara da 3647/2008 sayılı kanunun 1. madde-

sinde atıfta bulunulmaktadır. 

Yunan hükümeti, 3554/2007 sayılı Kanun ile Gü-

mülcine’deki Müslüman Malları İdare Heyeti’nin 

vadesi geçmiş borçlarının bir kısmını silmiştir. Bu 

borcun miktarı, bu yasanın yürürlüğe girdiği gün  

4.879.139,58 Evro idi.

Kanunun yürürlüğe girmesinden sonra, Gümül-

cine’deki Müslüman Mallarını İdare eden tayinli 

heyetin birçok ısrarlı talebi olmuş ve vakıf malları 

üzerinde bulunan ipotek ancak bu şekilde kaldırı-

labileceğinden dolayı, devlete herhangi bir borçla-

rı olmadığına dair bir belge istemişlerdir. Sonunda 

5/6/2008 tarihinde yazılı olarak Gümülcine Vergi 

Dairesi’nden gönderilen evrakta bildirildiği üzere, 

borçların bir kısmı silinmiş fakat ilgili kanunun 

hükümlerine göre yine de 595.452,68  Evro’ luk 

bir borçları kalmıştı, bunlar da harç ücretleri, para 

cezaları, damga gibi silinmesi öngörülmeyen 

borçlardı.

Bunun sonucunda tabi, yetkili Vergi Dairesi’nin 

müdürü tarafından ipoteği kaldıran bir belge de 

verilememiştir. Kalan borcun silinebilmesi için de 

ya vadesi geçmiş borçların tamamının ödenmesi 

gerekmekte yada yeni bir kanunla yeni bir silme 

kararı çıkarılmalıydı.

Her ne kadar devlete karşı varolan sorumluluklar 
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yerine getirilmiş olsa da, yani yıllık vergi beyan-

ları yasal olarak yapılması gereken zaman dilimi 

içinde yapılmış olsa da, Gümülcine Vergi Dai-

resi uzun zaman için,  Müslüman Malları İdare 

Heyeti tarafından ödeme kabul etmemiştir. Hatta, 

3554/2007 sayılı Kanun’un yürürlüğe girmesinden 

sonra, Vergi Dairesi, durmadan hızla artan bu va-

desi geçmiş borçları güvenceye almak için ipotek 

yoluna gitmiştir.

Sonuç itibariyle, bütün bu olayların akabinde, 

Gümülcine’deki Müslüman Malları İdare Heyeti, 

1 Mart 2019 tarihinde baş döndürücü bir rakam 

olan 3.486.576,84 Evro borç ile, devlete karşı 

büyük bir borçlu olarak görülmektedir. Bu borç 

miktarının 1.931.788,91 Evro’ su anapara borcu 

olup, 1.554.787.93 Evro’su faiz ve ek ücretlerdir.

Tayinli İdare Heyeti yöneticilerinin bugüne kadar 

tekrar tekrar yaptıkları ve 3554 / 2007 sayılı Ka-

nun uyarınca, ek ücretlerin, damgaların ve diğer 

borçlarının tamamının silinmesini talep eden baş-

vuruları, olumlu herhangi bir sonuç getirmemiştir.

Her ne kadar, anapara ve ek ücret borçlarının 

silinmesi ile, 3554 / 2007 sayılı Kanun 7. madde-

sinde açık ve net olarak belirtildiği üzere,  bunlar-

la ilgili ek cezaların da kaldırılması söz konusu ise 

de, Gümülcine Müslüman Malları İdare Heyeti’nin 

borçları ile ilgili olarak vergi müdürlüğü, gelir ve 

gayrimenkulden dolayı borç, ek ücret, ceza ve 

faiz bildirmeye devam  etmektedir. 

Yukarıda belirtilenlerin akabinde size soruyorum:

A) Yetkili Bakanlıklar, 3647/2008 sayılı Ka-

nunun öngördüğü şekilde İskeçe, Gümülcine ve 

Dimotoka şehirlerinde Vakıf İdresi Heyeti üyeleri-

nin belirlenmesi için seçim yaptıracaklar mı?

B) Bu söz konusu soru önergesinde ka-

muya da açıkça sunulan, kurum temsilcilerinin 

ve özellikle de Batı Trakya Camileleri Mütevelli 

Heyetlerinin, Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilli-

ler Derneği’nin ve Azınlık toplumunun tamanının 

önerileri ışığında, yetkili Bakanlıklar 3647/2008 

sayılı Kanun’da değişiklikler yapacak mı?

C) Gümülcine’deki Müslüman Malları İdare 

Heyeti’nin tayinli yöneticileri, defalarca sundukları 

evraklarla bunun uygulanmasını istemiş olduk-

larından, ki ancak bu  şekilde mal varlıklarının 

üzerindeki ipoteklerin kaldırılıp, bu mal varlıkları 

artık serbest tüzel kişiye (Vakıflar İdaresine) ge-

çeceklerinden dolayı, 3554/2007 sayılı Kanun’un 

öngördüğü şekilde, vadesi dolmuş borçların, harç 

ücretlerinin, para cezalarının, damga vergilerinin 

tamamının silinmesi için, yetkili Bakanlıklar olarak 

vergi dairesinden bu hükümlerin uygulanmasını  

isteyecek misiniz? 

Soruyu yönelten

İlhan Ahmet

Rodop İli Milletvekili
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BASIN AÇIKLAMASI
                                                                                                                    26-04-2019
Rodop İli Milletvekili İlhan Ahmet, Meclis’e sunduğu soru önergesi ile iki talepte 
bulunmaktadır. 

Rodop İli Milletvekili İlhan Ahmet, Meclis’e sunduğu soru 

önergesi ile vakıflarla ilgili iki talepte bulunmaktadır

Birincisi, 3647/2008 sayılı Kanun’un artık uy-

gulanması ve Vakıflar İdare Heyetinde seçim 

yapılmasıdır. Fakat bu seçimler yapılmadan önce, 

kurum temsilcilerinin ve özellikle de Batı Trakya 

Camileleri Mütevelli Heyetlerinin, Batı Trakya 

Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği’ nin ve Azınlık 

toplumunun tamanının önerileri dikkate alınmalı-

dır.

İkincisi, Yunan hükümeti 3554/2007 sayılı Kanun 

ile Gümülcine’deki Müslüman Malları İdare 

Heyeti’nin vadesi geçmiş borçlarının bir kısmını 

silmiştir. Bu borcun miktarı, bu yasanın oylandığı 

gün  4.879.139,58 Evro idi.

Ancak, Müslüman Malları İdare Heyeti’nin tüzel 

kişiliği için, bu 3554/2007 sayılı kanun hiçbir za-

man uygulanmamıştır, yani bu söz konusu kanu-

nun 7. maddesinde açıkça öngörüldüğü şekilde, 

ne borçlar, ne faizler, ne ek ücretler ne de para 

cezaları hiçbir zaman silinmemiştir.

Bütün bunların sonucu olarak, bugün Gümülci-

ne’deki Müslüman Malları İdare Heyeti, 1 Mart 

2019 tarihinde baş döndürücü bir rakam olan 
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3.486.576,84 Evro borç ile, devlete karşı büyük 

bir borçlu olarak görünmektedir. 

Hür irade ile seçilmiş idari heyetleri bulunmayan 

vakıfların kurumsal statüsündeki kabul edilemez 

durum ve vakıfların  mülkiyet durumu yüzünden, 

ben, Yunan parlamentosondaki görevimin bana 

yüklemiş olduğu sorumluluğun ve Azınlığımıza 

olan tarihi borcumun bilincinde olarak, konuyla il-

gili bir soru önergesini yetkili bakanlıklara sunmuş 

bulunuyorum.

Yetkili Bakanlıklara sorduğum sorular şunlar-

dır:

A) Yetkili Bakanlıklar, 3647/2008 sayılı Ka-

nunun öngördüğü şekilde İskeçe, Gümülcine ve 

Dimotoka şehirlerinde Vakıf İdresi Heyeti üyeleri-

nin belirlenmesi için seçim yaptıracaklar mı?

B) Bu söz konusu soru önergesinde ka-

muya da açıkça sunulan, kurum temsilcilerinin 

ve özellikle de Batı Trakya Camileleri Mütevelli 

Heyetlerinin, Batı Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilli-

ler Derneği’nin ve Azınlık toplumunun tamanının 

önerileri ışığında, yetkili Bakanlıklar 3647/2008 

sayılı Kanun’da değişiklikler yapacak mı?

C) Gümülcine’deki Müslüman Malları İdare 

Heyeti’nin tayinli yöneticileri, defalarca sundukları 

evraklarla bunun uygulanmasını istemiş olduk-

larından, ki ancak bu  şekilde mal varlıklarının 

üzerindeki ipoteklerin kaldırılıp, bu mal varlıkları 

artık serbest tüzel kişiye (Vakıflar İdaresine) ge-

çeceklerinden dolayı, 3554/2007 sayılı Kanun’un 

öngördüğü şekilde, vadesi dolmuş borçların, harç 

ücretlerinin, para cezalarının, damga vergilerinin 

tamamının silinmesi için, yetkili Bakanlıklar olarak 

vergi dairesinden bu hükümlerin uygulanmasını  

isteyecek misiniz?     
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Basın Duyurusu – Bilgilendirme 
 24-04-2019
Vatandaşlık Özel Sekreteri Lampros Baltsiotis’in, halihazırda Yunanistan’da ya-
şayan 19. madde mağdurlarına vatandaşlık verilmesiyle ilgili demecinin, kamu-
oyunda yanlış anlaşılmalara yol açtığı görülmektedir.

Vatandaşlık Özel Sekreteri Lampros Baltsiotis’in, haliha-
zırda Yunanistan’da yaşayan 19. madde mağdurlarına va-
tandaşlık verilmesiyle ilgili demecinin, kamuoyunda yanlış 
anlaşılmalara yol açtığı görülmektedir

Konu hakkında bazı basın 

yayın organlarında yer alan 

haberlerde, ‘Yunanistan dı-

şındaki ülkelerde yaşayan 

19. madde mağdurlarına 

da Yunanistan tarafından 

vatandaşlık iadesi yapıla-

cağı’ şeklinde hatalı bir algı 

yaratıldığı anlaşılmaktadır.

Kamuoyunu doğru bilgilen-

dirmek adına;

Hatırlanacağı üzere millet-

vekili olduğum 2004-2007 

döneminde bulunduğum girişimlerle, eski vatan-

daşlık kanununun 19. maddesine dayandırılarak 

vatandaşlıktan çıkartılmak suretiyle vatandaş-

lık haklarını yitiren mağdurlardan, Yunanistan 

içinde ‘vatansız (haymatlos)’ olarak yaşayanların 

100’den fazlası yeniden 

vatandaşlığa alınmıştır. 

Ancak takip eden yıllardan 

günümüze, ülke içindekilere 

yönelik vatandaşlık iadesi 

sürecinin oldukça ağır işle-

tildiği gözlenmektedir.

Ülke içindeki 19. madde 

mağdurları, ‘vatansız (hay-

matlos)’ konumunda bulun-

maktan kaynaklanan pek 

çok sıkıntıdan kurtulmak 

için bir an önce vatandaşlık 

iadesi beklediği gibi ülke dışındaki oldukça ciddi 

sayıda 19. madde mağduru için de benzer şekilde 

sürecin işletilmesi önem arzetmektedir.

Zira, 2005 yılında sunduğum soru önergesine dö-

nemin İçişleri Bakanlığı’ndan verilen yanıtta, eski 
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vatandaşlık kanununun 19. maddesine dayandırı-

larak yıllar içinde vatandaşlıktan atılanların sayısı 

46.638 kişi olarak kaydedilmiştir ki bu sayının 

önemli kısmını Yunanistan dışında yaşayan 19. 

madde mağdurlarının teşkil ettiği bilinmektedir.

Buna göre, vatandaşlık iadeleriyle ilgili taleplerde 

asıl beklentinin, ülke dışındaki 19. madde mağ-

durları üzerinde ağırlık kazandığı yadsınamaz bir 

gerçektir. Ancak söz konusu hükümetin bu konu-

da yapılmış herhangi bir çalışması bulunmadığı 

gibi yakın gelecekte de bir planlaması görülme-

mektedir.

Hükümete çağrım eksik, yetersiz ve kafa karış-

tırıcı açıklamalardan ziyade gerek ülke içinde 

gerekse ülke dışında ‘vatansız (haymatlos)’ 

konumuyla onlarca yıl sıkıntı içinde yaşamış 19. 

madde mağdurlarına vatandaşlık iadesini gerçek 

anlamda mümkün kılacak uygulamaları hayata 

geçirmeleridir. Konuyla ilgili iç ve dış kamuoyun-

daki muhatapların beklentisinin de açıkça bu 

yönde olduğu muhakkaktır.  

Saygılarımla

Av. İlhan AHMET 

Rodop Milletvekili - Demokratik İttifak
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